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Protokół nr 133/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 11 marca 2022 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

, 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pan Karol Bednarski  - p.o. Komendanta Państwowej Powiatowej  

                  Straży Pożarnej w Wieluniu (PSP) 

3. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

4. Pan Mariusz Wróbel   - p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

5. Pan Zbigniew Wiśniewski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

6. Pan Damian Bandurka   - pracownik Biura Ochrony Informacji  

       i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

7. Pan Grzegorz Łuczak   - Powiatowy Lekarz Weterynarii 

8. Pani Justyna Kałuziak   - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji,

      Kartografii, Katastru i Gospodarki 
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      Nieruchomościami Starostwa Powiatowego  

       w Wieluniu  

9.  Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana  

        Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

10.  Pan Wojciech Ordon   - zastępca dyrektora Samodzielnego 

   Publicznego Zakładu Opieki  

   Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ) do spraw

   medycznych 

11.  Pani Marzena Kaczmarek  - pracownik zastępujący dyrektora  

       Specjalnego Ośrodka Szkolno   

       Wychowawczego w Gromadzicach  

       (SOSzW) 

12.  Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

13.  Pani Dorota Niezgoda   - pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

      Społecznych Starostwa Powiatowego  

       w Wieluniu  

14.  Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

15.  Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

         w Wieluniu (ZSS) 

16. Pani Arleta Dobkowska ` - naczelnik Wydziału Architektury  

                                                       i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

17. Pani Elżbieta Caban   - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, 

      Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

18.  Pani Alina Piekarek   - główny księgowy Samodzielnego 

         Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

          w Wieluniu (SP ZOZ) 

19.  Pan Maciej Bryś    - zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji,

      Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  
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Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2021 r. – temat sesyjny.  

5. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej  

oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. – temat 

sesyjny. 

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na remont dwóch klasopracowni przedmiotowych.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2027  

- kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.02.2022 r.  

15. Przyjęcie informacji w sprawie skargi złożonej przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

i przekazanie jej do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

17. Zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o realizacji zadań 

statutowych, dostępności i poziomie udzielanych świadczeń zdrowotnych  

w SP ZOZ za 2021 r. – temat sesyjny. 

18. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z wykonania planu 

finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za 2021 r. – temat 

sesyjny. 

19. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z realizacji „Programu 

naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-2022” za okres VII-XII 2021 r.  

– temat sesyjny. 
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20. Zapoznanie z pismem Zastępcy Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. lecznictwa  

o przekazaniu w późniejszym terminie informacji dotyczącej poziomu zobowiązań  

i należności (wymagalnych i niewymagalnych) w SP ZOZ w Wieluniu za styczeń 

2022 r.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

pracownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

do pełnienia obowiązków Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zamianę niezabudowanych nieruchomości gruntowych – dot. wniosku 

Wspólnoty Mieszkaniowej Sieradzka 56 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych położonych w Wieluniu  

przy ul. Sieradzkiej 56.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia stawek 

czynszu najmu lokali mieszkalnych - dot. ustalenia stawki czynszu najmu za 1m2 

powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego położonego na terenie gminy 

Mokrsko.  

25. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na pismo radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu Pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska - kontynuacja 

sprawy z CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 14.01.2022 r.  

26. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Józefa Kowala  

w sprawie rozszerzenia zakresu przebudowy drogi powiatowej Nr 4518E Olewin-

Przycłapy w kierunku Olewina do DW nr 488, złożonego na XXIX posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 17.02.2022 r.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Konopnica.  

28. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2021.  
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29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

31. Sprawy bieżące. 

32. Wolne wnioski. 

33. Zamknięcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecni są wszyscy członkowie Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie trzech dodatkowych punktów do porządku obrad, tj.: po punkcie  

30 zaproponował wprowadzić punktu 31 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  



7 
 

w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022”, jako punkt 32. „Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Fundacją na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia 

wspólnych działań w zakresie organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy  

na pomoc dla uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie powiatu 

wieluńskiego”, jako punkt 33. „Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których 

organem prowadzącym jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie 

środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem 

wniosku przez powiat wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne Pracownie”, 

zorganizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi”. 

Zarządził głosowanie „za” wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktów  

w zaproponowanej kolejności.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu jako punktu 31. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022”, jako punkt 32. „Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Fundacją na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia 

wspólnych działań w zakresie organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy  

na pomoc dla uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie powiatu 

wieluńskiego”, jako punkt 33. „Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których 

organem prowadzącym jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie 

środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem 

wniosku przez powiat wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne Pracownie”, 

zorganizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi” (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś propozycje, uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad ze zmianami.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad ze zmianami (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2021 r. – temat sesyjny.  

5. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej  

oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. – temat 

sesyjny. 

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na remont dwóch klasopracowni przedmiotowych.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2027  

- kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.02.2022 r.  

15. Przyjęcie informacji w sprawie skargi złożonej przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

i przekazanie jej do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

17. Zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o realizacji zadań 

statutowych, dostępności i poziomie udzielanych świadczeń zdrowotnych  

w SP ZOZ za 2021 r. – temat sesyjny. 

18. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z wykonania planu 

finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za 2021 r. – temat 

sesyjny. 
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19. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z realizacji „Programu 

naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-2022” za okres VII-XII 2021 r.  

– temat sesyjny. 

20. Zapoznanie z pismem Zastępcy Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. lecznictwa  

o przekazaniu w późniejszym terminie informacji dotyczącej poziomu zobowiązań  

i należności (wymagalnych i niewymagalnych) w SP ZOZ w Wieluniu za styczeń 

2022 r.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

pracownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

do pełnienia obowiązków Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zamianę niezabudowanych nieruchomości gruntowych – dot. wniosku 

Wspólnoty Mieszkaniowej Sieradzka 56 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych położonych w Wieluniu  

przy ul. Sieradzkiej 56.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia stawki 

czynszu najmu lokali mieszkalnych - dot. ustalenia stawki czynszu najmu za 1m2 

powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego położonego na terenie gminy 

Mokrsko.  

25. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na pismo radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu Pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska - kontynuacja 

sprawy z CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 14.01.2022 r.  

26. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Józefa Kowala  

w sprawie rozszerzenia zakresu przebudowy drogi powiatowej Nr 4518E Olewin-

Przycłapy w kierunku Olewina do DW nr 488, złożonego na XXIX posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 17.02.2022 r.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Konopnica.  
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28. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2021.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w ramach otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w roku 202. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego 

w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie organizacji akcji pomocy  

w zdobyciu funduszy na pomoc dla uchodźców z Ukrainy przebywających  

na terenie powiatu wieluńskiego. 

33. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat 

wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne Pracownie”, zorganizowanego 

przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

34. Sprawy bieżące. 

35. Wolne wnioski. 

36. Zamknięcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o godz. 11.30 musi połączyć się z Wojewodą Łódzkim w związku, z czym prosi 

członków Zarządu o zadawanie skonkretyzowanych pytań i określenie swoich 

wątpliwości, jeżeli takie są odnośnie jakiś punktów, których jest sporo. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że najwyżej 

zostanie ogłoszona przerwa.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ale wolałby zakończyć posiedzenie Zarządu, ponieważ są jeszcze inne obowiązki. 

Działamy w stanie podwyższonej gotowości.  

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2021 r. – temat sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

Grzegorza Łuczaka o zabranie głosu w związku z sytuacją bieżącą i ewentualnymi 

zmianami w raporcie. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii powiedział,  

że zeszły rok był dosyć trudny, w sąsiednim powiecie były dwa ogniska ASF,  

w związku z tym strefy zostały wprowadzone od początku lipca. Było dużo pracy, 

dużo więcej obowiązków niż standardowo. Dodał, że wspólnymi siłami zrealizowali 

wszystkie te rzeczy, które do nich należały i dzięki temu wysiłkowi całej weterynarii  

i nie tylko, także hodowców, w tym trudnym czasie udało się doprowadzić do tego,  

że strefa pierwsza - czerwona została w grudniu jak gdyby zdjęta, niemniej jednak 

cały powiat wieluński nadal jest w strefie objętej ograniczeniami pierwszej, w związku 

z tym pewne obostrzenia - nakazy i zakazy obowiązują. Poinformował, że cały czas 

te zadania, obowiązki realizują. Myśli, że hodowcy też z większym zrozumieniem  

do tych obowiązków podchodzą. Z nowych rzeczy udało im się do tej pory ochronić  

w jakimś stopniu przed ogniskami ptasiej grypy o wysokiej zjadliwości, podobnie też 

dużym wysiłkiem hodowców drobiu i tymi ograniczeniami, które zostały 

powprowadzane według rozporządzenia wojewody, czy strefy obszarów 

zagrożonych, które były wprowadzone w związku z ogniskiem ptasiej grypy z końca 

grudnia. Powiedział, że na ten moment sytuacja jest opanowana, stabilna, a jak ona 

będzie rokować tego nikt nie wie, lecz trzeba być ostrożnym, czujnym i reagować  

na każde zgłoszenia, podejrzenia, głównie jeśli chodzi o choroby zakaźne – dwie 

najważniejsze, najgroźniejsze, najczęściej występujące, czyli afrykański pomór świń 

(ASF) i HPAI – czyli grypa ptaków o wysokiej zjadliwości. Dodał także, że z falą 

uchodźców z Ukrainy są też przemieszczane zwierzęta towarzyszące, na granicy  
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są szczepione przeciw wściekliźnie. Jeżeli nie mają takich szczepień, są czipowane, 

jeżeli nie są jeszcze oznakowane, a jeżeli są i spełniają te żądania to mogą  

na zasadach uproszczonych wjechać na terytorium Polski. Jeśli ze słusznych 

względów na granicy nie zostaną zaszczepione, zaczipowane, to te czynności  

są w miejscu docelowym. Podsumował, że na razie rozwija się to spokojnie i cały 

czas przychodzą wytyczne jak postępować w tych sytuacjach, więc jeśli chodzi  

o nowe rzeczy to reagują na te zagadnienia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zadał pytanie  

o zwiększenie zasobów kadrowych. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii odpowiedział,  

że na ten moment nie, mimo już trzeciego naboru, który organizują. Mają 

zagwarantowane środki na nowe etaty i cały czas szukają ludzi, są w trakcie 

naborów, tylko w pierwszej kolejności szukają lekarzy weterynarii, bo bez nich trudno 

jest realizować te obowiązki, które zostały na nich nałożone, a jeżeli tych lekarzy  

nie będzie, to będą się posiłkować również specjalistami z branż pokrewnych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał o kwestię fali 

uchodźców, którzy przyjeżdżają ze swoimi zwierzętami, co oni mają zrobić, kiedy 

pojawią się na przykład na terenie jakiegoś zbiorowiska, czy w kwaterach prywatnych 

- czy muszą oni zgłosić zwierzęta w pierwszej chwili do służb weterynarii, ponieważ 

zdarzają się przypadki, z tego co wie, że ludzie mają np. koty, psy hodowlane, takie, 

które biorą udział w różnego rodzaju wystawach. Odniósł się do kwestii 

zabezpieczenia się przed rozprzestrzenianiem chorób zakaźnych zwierząt. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii odpowiedział,  

że najważniejsza jest profilaktyka wścieklizny, czyli szczepienia przeciwko 

wściekliźnie muszą być zrobione, zwierzęta muszą być identyfikowane, natomiast 

jeśli chodzi o zwierzęta hodowlane, to są to zwierzęta, które zwykle spełniają 

wszystkie te wymagania, czyli są zaszczepione, zaczipowane, mają także nierzadko 

paszporty, więc tutaj nie ma takiego problemu. Poinformował, że większy problem 

jest z takimi zwierzętami, które są nierasowe, często mieszkały na podwórkach,  

mogą nie spełniać tych wymagań, natomiast jeśli na granicy nie zostały 

zaszczepione, zaczipowane, to jest możliwość zgłaszania się do lekarzy weterynarii 

wolnej praktyki, jeśli nie zwracają się do nich, celem zaszczepienia i zaczipowania. 

Dodał, że według tych ostatnich wytycznych budżet będzie partycypował w tych 

kosztach, lekarze weterynarii będą się zwracać do Powiatowego Lekarza Weterynarii 
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o zwrot kosztów, ale ten system dopiero rusza, więc te wytyczne będą pewnie 

uszczegółowione i będą wtedy wiedzieć jak to wszystko rozliczać z lekarzami 

weterynarii, którzy jako lekarze prywatniej praktyki będą te elementy realizować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i poprosił o przesłanie takowych ewentualnych wytycznych szczegółowych  

do Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii odrzekł,  

że na pewno będą takie informacje na bieżąco przekazywać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu wicestaroście 

wieluńskiemu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nawiązał także  

do uchodźców przybywających z Ukrainy, którzy przybywają z małymi zwierzątkami 

domowymi dodając, że zgłosiła się do niego ekipa hodowców koni z terenu naszego 

powiatu, że są oni gotowi do przyjęcia i pomocy w ewakuacji koni z Ukrainy. Zapytał, 

czy ten temat jest gdzieś międzyrządowo, międzyresortowo omawiany, czy jeszcze 

nie. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii odpowiedział,  

że jeżeli chodzi o zwierzęta gospodarskie, czy też konie to wytyczne jeszcze  

nie pospływały, natomiast są to procedury uproszczone. Jak już mówił, większość 

tematu dotyczy zwierząt towarzyszących, czyli psy, koty, ewentualnie jakieś 

drobniejsze zwierzęta. One normalnie, jeśli chciałyby wjechać na terytorium 

Rzeczypospolitej to muszą być zaszczepione, muszą mieć paszport, być 

zaczipowane, muszą mieć zrobiony poziom przeciwciał, jeżeli chodzi o uodpornienie 

przeciwko wirusowi wścieklizny, natomiast te procedury są uproszczone,  

oni te zwierzęta zabierają, na granicy jest taka wstępna ewidencja, jeżeli nie są 

szczepione to zastrzyk, czip i jadą dalej. Chodzi mu o to, aby to wszystko sprawnie 

przebiegało, a jeśli chodzi o te duże zwierzęta to wszystkie te tematy indywidualnie, 

bardziej na etapie granicznych inspektoratów weterynarii, bo one są odpowiedzialne 

za wpuszczenie tych zwierząt na terytorium naszego kraju i oni realizują  

te procedury. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby o coś zapytać. Udzielił głosu członkowi Zarządu 

panu Dybce. Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu był źle słyszalny. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z tym, że pan 

radny Dybka ma problem z jakością połącznia i znając pana radnego powiedział,  

że pewnie chciał zapytać o dziki. 

Pan Grzegorz Łuczak – Powiatowy Lekarz Weterynarii odpowiedział,  

że dziki mają się dobrze, natomiast zasady są po staremu, pan wojewoda,  

m.in. na ich wnioski przedłużył termin obowiązywania rozporządzenia o odstrzale 

sanitarnym i myśliwi realizują te odstrzały sanitarne. Dodał, że zmieniają się  

w międzyczasie granice obwodów łowieckich i ogólnie dużo się dzieje w tym 

łowiectwie  oraz, że do końca marca mają rozporządzenie realizowane, więc myśli, 

że trudno im będzie je w pełni zrealizować, natomiast jest to zaawansowane. 

Odbierają próbki, badają te dziki na ASF, wszystko jest realizowane tak jak ma być, 

natomiast po szczegóły zaprasza. Podsumował, że tutaj specjalnie się nic nie 

zmienia i realizują to na starych zasadach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana Dybkę, 

aby zadał pytanie na sesji lub na komisji, ponieważ go nie słychać. Zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby o coś zapytać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że temat zapewne 

będzie na Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki i wtedy być może uda się 

ewentualnie powtórzyć pytanie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań i biorąc pod uwagę problem techniczny po stronie radnego Dybki ma 

nadzieję, że na Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki pan Dybka doprecyzuje  

to pytanie. Powiedział, że rozumie, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją. Zamknął punkt.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z  informacją Powiatowego Lekarza 

Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Wieluńskiego w 2021 r. – temat sesyjny.      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
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w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej  

oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. – temat 

sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

komendanta Karola Bednarskiego, którego poprosił o zabranie głosu.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu powitał 

wszystkich i powiedział, że od 26. lutego pełni obowiązki Komendanta Powiatowego 

PSP w Wieluniu, wcześniej pracował w Komendzie Powiatowej w Łasku, tam był 

zastępcą komendanta. Dodał, że informacja z działalności Komendy Powiatowej jest 

bardzo obszerna, dlatego nie wie, ile pan starosta zarezerwował mu czasu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

zadawanie pytań panu komendantowi oraz poprosił o krótką wypowiedź pana 

komendanta. 

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu zauważył,  

że ubiegły rok różnił się od roku 2020 ilością zdarzeń, która wzrosła o 14%. Ilość 

pożarów pozostała na tym samym poziomie, tj. 206, miejscowych zagrożeń 1085  

i alarmów fałszywych 61, co daje nam łączną liczbę 1352 zdarzenia. Przekazał,  

że przybyła ilość miejscowych zagrożeń, na co się składają wydarzenia związane  

z pandemią, covidem, tych zdarzeń odnotowali ponad sto. Strażacy dowozili  

w kwarantannie lekarstwa, czy wszelkie środki ochrony osobistej do szkół,  

do placówek oświatowych, czy innych, zajmowali się dystrybucją ulotek, kolportażem 

informacji odnośnie covida, jak i również zajmowali się rozkładaniem namiotów 

pneumatycznych przy punktach pobrań do testowania ludzi. Poinformował, że nowe 

wyzwania, które przyszły z nowym rokiem, to oczywiście fala uchodźców – tutaj  

też oczywiście starają się włączać w tworzenie tych punktów dla uchodźców  

przy pomocy dwóch jednostek OSP: OSP Skomlin i OSP Masłowice udało się 

stworzyć na bazie remiz dwa takie punkty, gdzie włodarze tych gmin również 

przychylili się, można powiedzieć otworzyli swoje serca i w pełnym zakresie te punkty 

czekają na uchodźców. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę  

na zgłoszenie tych utworzonych punktów do Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego, bo z tego co pamięta, to nie ma tam ich zgłoszonych, ponieważ gminy 
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im tego nie podały, być może pojawią się one w porannym raporcie, którego jeszcze 

nie ma. Poinformował także, że spodziewają się około 200 uchodźców do przyjęcia  

z polecenia wojewody i szukają bazy lokalowej. Zapytał, gdzie jest punkt recepcyjny.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu odpowiedział,  

że taki punkt recepcyjny byłby stworzony w OSP Masłowice. Dodał, że jest więcej 

chętnych jednostek OSP do pomocy tylko występują problemy logistyczne, brak 

łóżek, brak materacy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że znają 

temat. Dodał, że w tej chwili mają pewną ilość łóżek, lecz muszą dostać 

ewentualny sygnał. Przypomniał jeszcze raz o podaniu do bazy tych informacji.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu wyjaśnił, że jeśli 

ten punkt faktycznie nie został przekazany, to dopilnuje, żeby został tam zgłoszony. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu członkowi Zarządu – panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy Państwowa 

Straż Pożarna, ewentualnie OSP mają w swoich zasobach cysterny, które mogłyby 

przewozić wodę pitną, ewentualnie użytkową w razie zagrożenia brakiem tej wody? 

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu odpowiedział,  

że zasadniczo samochody, tzw. beczkowozy są oczywiście przystosowane  

do transportu wody i zasadniczo ta woda do celów spożywczych się nie nadaje, 

jedynie do celów gospodarczych, także jest możliwość użycia tej wody do celów 

gospodarczych, niespożywczych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że wie  

do czego zmierza pan Jurdziński, bo trzeba przygotować się na wszystko,  

a w ramach zarządzania kryzysowego jest zabezpieczona cysterna do wody pitnej  

w mleczarni, lecz jest to za mało. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu odrzekł, że według niego 

warto by o tym pomyśleć, żeby być przygotowanym na każdą ewentualność.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił, że myślą 

o tym, lecz taka cysterna trochę kosztuje, ale życie ludzkie jest ważniejsze  

od pieniędzy. Zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania. Udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zaznaczył, że straż 

pożarna przeprowadza różnego rodzaju ćwiczenia, ewakuację w szkołach. Zapytał,  

czy są podejmowane takie działania na terenie naszego szpitala, co jakiś czas.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu poinformował,  

że jeszcze ciężko jest mu odpowiedzieć na to pytanie, jak to wyglądało tutaj  

w placówce szpitala w Wieluniu, z wcześniejszego doświadczenia wie, że takie 

ewakuacje w takich placówkach powinny się odbywać i myśli, że w wieluńskiej 

placówce również taką próbną ewakuację, oczywiście nie całego szpitala,  

bo to zazwyczaj wydziela się jeden oddział, przeprowadza się i myśli, że w tym roku 

zaplanują taką ewakuację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał o zmianę 

umundurowania, a dokładnie czy była ona drastyczna, czy były to tylko kosmetyczne 

zmiany. 

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu wyjaśnił, że jeśli 

chodzi o ubranie wyjściowe - galowe, takie w którym teraz występuje, nie ulega 

zmianie, strażacy będą wyglądać podobnie, jak i strażacy ochotnicy, jedynie  

tzw. ubranie koszarowe, które jest stosowane na co dzień ulegnie radykalnej 

zmianie, ponieważ zmieni się kolorystyka na kolor piaskowy, na taki sam kolor  

w jakim widujecie Państwo strażaków w tych ubraniach specjalnych przy działaniach 

i to jest taka łączona akcja, że ubrania specjalne będą w kolorze piaskowym  

i te koszarowe na co dzień, w których strażacy się poruszają po koszarach również 

będą miały taki kolor. Podsumował, że to ubranie będzie bardziej odporne na warunki 

atmosferyczne, ponieważ czarny kolor przyciąga promienie słoneczne, strażacy mają 

się czuć bardziej komfortowo w tym ubraniu, bo ten materiał będzie bardziej 

przewiewny, oddychający, także same plusy dla strażaków. Dodał, że koszty będzie 

pokrywała Komenda Wojewódzka, oni będą przeprowadzać przetargi i będą się 

zajmować zaopatrzeniem Komendy Powiatowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że to będzie sukcesywnie wymieniane.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu potwierdził,  

że będzie to sukcesywna wymiana, jeżeli stare ubranie zostanie zużyte, strażakowi 

wyda się wtedy nowe ubranie – według nowych wzorów.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Poinformował pana komendanta, że jest 

to temat sesyjny – sesja odbędzie się w dniu 28.03.br., jak również komisje, których 

dat nie zna. Poprosił o uczestniczenie w ww. posiedzeniach.  

Pan Karol Bednarski – p.o. Komendanta PSP w Wieluniu odpowiedział,  

że postara się być osobiście na sesji.  

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa  

i ochronie przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2021 r. – temat sesyjny. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki z przeznaczeniem  

na remont dwóch klasopracowni przedmiotowych. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Renatę Tatara. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

przedstawiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował i udzielił 

głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że w tym momencie 

środków na remont tych klas nie ma. Zapytał, czy mogą poczekać z remontem tych 

klas do rozstrzygnięcia konkursu w ramach Polskiego Ładu i czy te zajęcia będą 

mogły być jeszcze poprowadzone do końca roku, czyli 3 miesiące, bo i tak sam 

remont będzie trwał około miesiąca. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu skierował pytanie  

do pana skarbnika, że w jego ocenie, wymaga to cząstkowej naprawy sufitu. 

Stwierdził, że nie może być sytuacji, że dzieci uczą się w zastępczych miejscach, 

więc zaproponował Zarządowi, aby był remont cząstkowy, tzn. tych sufitów, które 

poleciały zrobić, a później poczekać na te środki z Polskiego Ładu, jeśli je otrzymamy  

i uzupełnić te prace. Byłoby to być może w okresie wakacyjnym, nie wiadomo kiedy 

te środki otrzymamy, ale na ten moment zaproponował przeznaczyć 40 000 zł  

z budżetu, a jeżeli będzie taka konieczność, to być może w trakcie realizacji tego 

budżetu może środki się pojawią, bo to jest w jego ocenie konieczność, żeby  

te warunki nauki były stosowne do wymogów jakie są nakreślone prawem. Zapytał 

pana skarbnika, czy są w stanie wygospodarować 40 000 zł.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że z nadwyżki, którą 

stara się teraz dzielić na pewno tych środków nie będzie, jeżeli już to będziemy mogli 

te 40 000 zł zdjąć z poręczeń na kredycie szpitala, to następną sesją. Zadał pytanie, 

czy nie wystarczyłoby zrobić samego remontu sufitu i koniec, bo rozumie,  

że 80 000 zł to jest koszt remontu kapitalnego całej klasy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że oczywiście, że można zrobić to częściowo, sprawa priorytetowa  

to jest bezpieczeństwo. Jeżeli będą mówić o naprawie sufitu to muszą zrobić 

całościowo sufit, bo nie zgodzi się, żeby była to jakaś częściowa naprawa sufitu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że chodzi  

o naprawę całego sufitu. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że jeśli chodzi o naprawę całego sufitu to jak najbardziej. Dodała,  

że rozumie, że tych środków zawsze brakuje, dlatego oczywiście zgadza się  

na jakiekolwiek rozwiązanie zastępcze, które pozwoli jej na poprawę istniejących  

w tym momencie warunków. Zgodzi się na wszystko, co jej Zarząd zaproponuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

wicestaroście wieluńskiemu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jemu brakuje 

tutaj kosztorysów wykonawczych, bo nie wie, co się mieści w tych 80 000 zł  

i ile co kosztuje. Poprosił panią dyrektor o rozwinięcie, co za tę kwotę będzie, jeśli się 

zgodzą. 
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 Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest to szacunkowa kwota, a kosztorysu nie ma, bo musiałaby  

za niego dodatkowo zapłacić. Powiedziała, że na poprzednim takim zadaniu 

dotyczącym siłowni już taki kosztorys wykonywała i ma do zapłacenia w tym 

momencie kolejne pieniądze za kosztorys. W związku z powyższym na dzisiejszy 

Zarząd nie ma takiego profesjonalnego kosztorysu wydatków. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, co w takim razie 

pani dyrektor brała pod uwagę w tych 80 000 zł, jak to skalkulowała? 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że przede wszystkim robocizna, jeśli mowa o suficie to jest zerwanie 

wszystkiego do cegły i robocizna może sięgnąć nawet do 20 000 zł plus materiały 

około 15 000 zł. Dopowiedziała, że oczywiście musi być wymieniona elektryka, 

ponieważ jest ona aluminiowa i w jednej z tych klas ze dwa lata temu spadła lampa  

w trakcie zajęć, całe szczęście między ławkami. Dodała także, że jeśli już mowa  

o generalnym remoncie, to może zostawić parkiet bez malowania, bez cyklinowania  

i jest to koszt, z którego na chwilę obecną może zejść, ale wymiana instalacji, 

oświetlenia w tych klasach, materiały i robocizna są to niezbędne prace i zakupy, 

których koszty trzeba ponieść. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy w tych 80 000 zł 

jest mowa tylko i wyłącznie o suficie, a nie o całej klasie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w materiałach jest napisane cyklinowanie, wymiana instalacji elektrycznej, 

oświetlenia, odkucie tynków, malowanie ścian, cyklinowanie i malowanie parkietu. 

Dodał, że jego zdaniem, lecz czeka też na dyskusję, z tego co mówiła pani dyrektor, 

ten tynk był już słaby na suficie, dlatego ta lampa spadła, bo nie miała się czego 

trzymać. Jest to jego uwaga. Dopowiedział, że oczywiście tę instalację na suficie 

można przyłączyć do istniejących, ale w ścianach na ten moment instalacji  

by nie zmieniał i myśli, że 40 000 zł wystarczy. Udzielił głosu naczelnikowi 

Kołodziejowi. 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji chciał zwrócić uwagę, żeby nie okazało się, że jak podzielą tę inwestycję, 

to te koszty jeszcze wzrosną. Myśli tutaj o tych kosztach związanych z robocizną, 

koszty przygotowawcze, itd. Wie, że mają kłopoty finansowe, ale zna też ten obiekt  

i rzeczywiście, jeśli nie zrobi się tam kapitalnego porządku z instalacją, z tynkiem  
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na suficie, czy ścianach to problem będzie się powtarzał. Dodał, że to tylko taka 

uwaga dla Zarządu, decydującego organu wykonawczego. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, żeby zrobić 

jedną klasę w całości, korzystać z tej sali w PCUW (Powiatowe Centrum Usług 

Wspólnych) zastępczo i może na spokojnie pracownicy pani dyrektor w tej drugiej 

klasie skuwaliby ten tynk i w wakacje by się udało ten sufit pokleić, a jedną klasę 

zrobić już do porządku. 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wydaje mu się to kierunek rzeczywiście słuszniejszy, a być 

może udałoby się jeszcze wiosną zaangażować do tych wykończeniowych już prac 

po takim, na przykład skuciu i tych grubych robotach remontowych, kogoś z Zespołu 

Szkół nr 1. Dodał, że wie, że są oni też obciążeni, ale może udałoby się pani dyrektor 

z panią dyrektor Elżbietą Urbańską-Golec jakoś skorzystać z tej strony z pomocy. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że ta sala w PCUW 

w sumie jest na tym samym piętrze, więc jest to kwestia przejścia 20 metrów przez 

korytarz i uczniowie tam są. Powiedział, że rozmawiał z panem dyrektorem  

i nie narzekają, że im przeszkadzają, także spokojnie można korzystać z tej sali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Tatara.  

 Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

potwierdziła, że ten kierunek wydaje się być dobry. Powiedziała, że jej panowie 

konserwatorzy tyle ile mogą to pomagają i tutaj w tym przypadku też absolutnie. 

Sądziła, że są to pieniądze, które trzeba mieć w miarę zabezpieczone, mieć w miarę 

świadomość, że są to takie koszty. Dodała, że oczywiście zawsze stara się przy tego 

rodzaju pracach minimalizować koszty i na tyle, ile to będzie możliwe to dokonać 

oszczędności to tutaj się stanie, także na tyle, ile Zespół Szkół nr 1 będzie mógł 

pomoc jej w pracach, oczywiście będą rozmawiać, aczkolwiek już mają obiecane 

jedno zadanie w Zespole Szkół nr 1 i też się boi, że w tym momencie tych zadań robi 

się bardzo dużo. Dopowiedziała, że muszą mieć w tyle głowy, tak na przyszłość,  

że jej budynek wymaga kompleksowego zajęcia się, kompleksowych prac, bo jest  

to rzeczywiście budynek w takim stanie jakim jest, a tyle prac, pomieszczeń, ile udało 

się przez jej prawie dwukadencyjność dokonać to uważa, że udało się zrobić bardzo 

dużo. Podsumowała, że jest to sytuacja taka jaka jest, więc może rozpoczną  

od jednego pomieszczenia, gdzie rzeczywiście przynajmniej dzieci z Izby Pamięci  
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nie będą musiały za jakiś czas chodzić do Izby Pamięci i przynajmniej ta jedna klasa. 

Powiedziała, że oczywiście u pana Kaczmarka jak najbardziej. Aczkolwiek też 

rozmawiają i ma nadzieję, że jej młodzież jest grzeczna, wiedzą, że są tam 

pracownicy, którzy pracują i zdarzają się takie niektóre sytuacje, że pracownicy 

mówią, że jest czasami głośno, ale to jest tylko młodzież - klasy liczące po 36. osób 

akurat tam się uczą. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że na ten 

moment poleca pani dyrektor, aby przejrzała swoją infrastrukturę, która zagraża 

bezpieczeństwu, żeby przedstawiła Zarządowi ile tych klas będzie do remontu,  

aby się przygotować na następny budżet powiatu dotyczący remontu, jeślibyśmy  

nie otrzymali tych środków, o których mówił wcześniej. Udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że co prawda 

wybrzmiało to już od pana skarbnika, bo chciał zadać takie pytanie, natomiast 

widziałby to w ten sposób, żeby jednak spróbować zagospodarować te środki  

z nadwyżki budżetowej i już w tym momencie zacząć planować te działania, bo czas 

płynie i wiadomo jak jest z wykonawcami, firmami i to będzie się później przeciągać. 

Zwrócił się jeszcze do pana skarbnika, czy nie byłoby możliwości znaleźć tych 

środków albo chociaż trochę mniejszych właśnie z nadwyżki budżetowej. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, że będą 

później w dalszym ciągu dyskutować w innych punktach i przekonają się, że tych 

środków nie jest za wiele jak przyjdzie do dzielenia nadwyżki budżetowej, dlatego 

chciał poprosić panią dyrektor o przygotowanie w najszybszym czasie ile jest tych 

pomieszczeń, jaki jest koszt szacunkowy bez żadnych kosztorysów. Oddał głos panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu potwierdził, że ta nadwyżka 

budżetowa jest praktycznie podzielona i tam potężna suma idzie do szkół,  

ale na wyrównanie planu wynagrodzeń nauczycieli, o czym była mowa na sesji 

budżetowej. Dodał, że jedyna możliwość teraz to wygospodarowanie środków i tutaj 

by się skłaniał do pomysłu pana wicestarosty - zrobienia remontu tej jednej klasy,  

bo rzeczywiście później wymiana instalacji elektrycznej to się już rzeczywiście wiąże 

z rwaniem ścian, tego rzeczywiście się nie da chyba zrobić, żeby tylko zrobić sam 

sufit. Dodał, że dla niego jest to porażająca kwota, że 40 000 zł kosztuje 

wyremontowanie sali. Chciał też zgłosić, że zrobią teraz dwie klasy, a ile takich klas, 



24 
 

w których ten sufit może spaść jeszcze jest w tej szkole, bo zrobią dwie klasy  

i później znowu będzie problem z następnymi dwoma, trzema, czterema.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, że jest 

możliwość położenia instalacji na suficie i połączenia z istniejącą miedziową, są teraz 

takie środki i nie skutkuje to żadnymi konsekwencjami przeciwpożarowymi, bo są 

teraz odpowiednie do tego środki, a kiedyś był problem, że nie można było łączyć 

tego, a w tej chwili już można.   

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu  powiedział, że tylko 40 000 zł 

na następnej sesji są w stanie wygospodarować, więcej nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu  uznał, że jego „powala  

z nóg” ta suma 40 000 zł, że tyle kosztuje wykonanie jednej sali - tynk, który spadł 

już, to odkucie tynku to nie wie jaka to jest suma, jak już go nie ma. Myśli, że są takie 

firmy na terenie powiatu wieluńskiego, które znacznie taniej to wykonają, bo nie 

muszą chyba być to, co faktury wystawiają, tylko też ryczałtowe firmy dwuosobowe  

czy trzyosobowe, nawet w miejscowości pana starosty są takie osoby, które 

wykonają za spokojnie myśli 1/4 sumy to pomieszczenie. Dodał, że nie wie jakie 

wymiary ma to pomieszczenie, ale jest teraz po remoncie i wie, że materiał jest drogi, 

wszystko jest drogie, ale bez przesady, że 40 000 zł na elektrykę, na tynk, wymianę 

choćby całkowitego tynku, położenie nawet tynku maszynowego w jednym 

pomieszczeniu - tam jest 30 uczniów, to nie jest koszt 20 000 zł, czy iluś. Dla niego 

jest to znacznie zawyżona kwota 40 000 zł na jedno pomieszczenie. Zobowiązuje się 

podesłać jednego fachowca do pani dyrektor, żeby poszedł, wycenił i zobaczymy  

za ile on to zrobi, a drugi fachowiec z miejscowości Krzyworzeka - elektryk. Sądzi,  

że takie położenie instalacji w jednym pomieszczeniu to są groszowe sprawy plus ten 

kabel.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że firmy 

budowlane szukają pracy także jest rynek, tylko że materiały są. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że myślą oboje  

o tej samej osobie, znanej im i wie, że bardzo dobrze robi tynki oraz inne rzeczy,  

i znacznie taniej będzie to wyglądać, a co do parkietu to nie wie, czy skłaniałby się  

do wymiany i położenia paneli, a całkowitego ściągnięcia parkietu, bo jeżeli koszt 
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cyklinowania i zabezpieczenia może znacznie przewyższać koszt położenia nowych 

paneli, więc tutaj by się zastanowił. 

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu nie uczestniczy  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje 

w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor.  

 Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

powiedziała, że będzie korzystać z wszelkich podpowiedzi pracowników firm, które 

mogą to wykonać. Dodała, że o każdą pracę remontową, którą wykonuje na terenie 

szkoły ma zapytania i na pewno zostanie to zrobione po jak najmniejszych kosztach, 

zresztą tak jak każde inne zadanie, które wykonuje do tej pory. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor w imieniu wszystkich członków Zarządu, bo nie była na spotkaniu  

z dyrektorami, o to, co właśnie mówił, że muszą wskazywać każdego roku priorytety, 

które są pod względem bezpieczeństwa do zachowania, jeżeli widzą, że się coś 

psuje, bo ta lampa to już był sygnał, że coś się dzieje z sufitem. Dodał, że jest to jego 

wrażenie, że te kołki się nie trzymały, na których jest zamontowana, czyli on już puchł 

określając to w żargonie budowlanym i była to kwestia czasu, kiedy spadnie. Zwrócił 

się do pana skarbnika o zabezpieczenie 40 000 zł w budżecie. Zapytał,  

kto jest „za” takim stanowiskiem.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu w związku z wnioskiem Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu o zwiększenie budżetu 

jednostki z przeznaczeniem na remont dwóch klasopracowni przedmiotowych 

jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję o zabezpieczeniu w budżecie 

powiatu środków w wysokości 40 tys. zł (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że mowa jest 

o dwóch pracowniach, bo możemy się zmieścić w 20 tys. zł i wtedy może uda się 

zrobić obydwie pracownie. Zamknął punkt 6.  

 

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu nie bierze udziału  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 3 osobowym.  

 

 

     Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że panowie mają skład Komisji przed sobą i zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś 

dodać. 

 Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jest to sprawa techniczna - ustalenie przez organ 

wykonawczy składu Komisji Konkursowej. Proponuje się skład w przedstawionych 

materiałach osobowych, osoby spoza organu są wskazane niezależnie od decyzji 

organu wykonawczego, czyli Zarządu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do przedstawionych kandydatur, które wchodzą w skład Komisji Konkursowej. Nikt 

nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 812/22 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu  

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni Pan Krzysztof Dziuba i Pan 

Łukasz Dybka).  
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Uchwała Nr 812/22 stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem tej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 813/22  w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Krzysztof Dziuba i  Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 813/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do kandydatów. Nikt się nie zgłosił. Przeszedł, więc do głosowania  nad podjęciem tej 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 814/22 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu  

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 814/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do składu Komisji. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 815/22 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu  

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba).            

 Uchwała Nr 815/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przedstawił krótko przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są  uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 816/22 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2022 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki  

w 2022 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 Uchwała Nr 816/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  
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i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są  uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 817/22 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2022 

zadania publicznego z zakresu organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu 

powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów 

wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).       

 Uchwała Nr 817/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację w roku 2022 zadania publicznego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

nie ma uwag to przechodzi do głosowania „za” podjęciem uchwały. Nikt nie zgłosił 

uwag.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 818/22 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2022 

zadania publicznego z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa 

sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin 

ujętych w kalendarzu imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).   

Uchwała Nr 818/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu zapytał, czy o naborze do tej 

komisji konkursowej będą mówić w pkt 31.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  potwierdził, że tak, 

chodzi o punkt 31.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2027  

- kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

18.02.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zabranie 

głosu pana Jurdzińskiego lub pana Dybkę.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu  przedstawił osobowy skład 

Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2027, 

zgłaszając następujące osoby: Pana Henryka Wojcieszaka, Panią Emilię Łaniewską, 

Pana Krzysztofa Owczarka, Pana Romana Burchacińskiego, Panią Agnieszkę 

Wasińską, Pana Posła Pawła Rychlika, Pana Mariana Kaczmarka, Pana Tomasza 

Dawidziaka, Pana Jacka Kaźmierczaka, Pana Waldemara Borczyka oraz Pana 

Jakuba Jurdzińskiego.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o powtórzenie. 
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu wyczytał jeszcze raz 

nazwiska 11 osób. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył 

wymienione nazwiska dodając, że miał zostać pan Klimecki. Zaproponował, zamiast 

pana Jacka Kaźmierczaka, pana Klimeckiego prezesa Banku Lututowskiego  

i jesteśmy zgodni. 

 Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji podziękował dodając, że prosi o informację o decyzji Zarządu. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  odpowiedział, że tak. 

Powtórzył propozycję i powiedział, że pan Dybka nie ma chyba ścisłych informacji, 

była rozmowa o panu Klimeckim.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że ma taką 

informację.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozmowa była o panu Tomaszu Klimeckim. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że skoro tak 

to… 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim składem.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu wtrącił, że może  

on w każdym momencie ustąpić, bo nie jest to najważniejsze, żeby jego osoba była. 

Zaproponował, żeby przełożyć to na koniec Zarządu, ponieważ chciałby, aby była 

pełna świadomość wszystkich członków Zarządu o tym składzie, więc może 

poczekajmy na pana wicestarostę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zawiesił ten punkt  

i ogłosił 5 minut przerwy. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

W zdalnym posiedzeniu Zarządu Powiatu nie uczestniczy Pan Łukasz Dybka  

- członek Zarządu i wicestarosta wieluński Pan Krzysztof Dziuba.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że punkt 

14 zostaje zawieszony i rozpatrzą go pod koniec Zarządu Powiatu. 

 

 

Pkt 15 

Przyjęcie informacji w sprawie skargi złożonej przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

i przekazanie jej do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Małgorzatę Zygmunt z-cę naczelnika wydziału edukacji. Zaznaczył, że rolą Zarządu 

jest przyjęcie informacji. Powiedział, że sprawa jest znana od wielu lat i tu się 

praktycznie nic nie zmienia, niech Komisja się nią zajmie, ewentualnie w następnym 

etapie Rada Powiatu. Zapytał, czy ma ktoś odmienne zdanie, czy tak można 

procedować. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem informacji. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację  w sprawie skargi złożonej przez mieszkańca powiatu wieluńskiego  

na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu i przekazał do rozpatrzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Elżbietę 

Caban. Nadmienił, na czym polega zmiana i poprosił o krótkie omówienie panią 

Elżbietę Caban. 

Pani Elżbieta Caban - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 820/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).   

Uchwała Nr 820/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

Wojcieszaka, czy zgłaszał się celem zabrania głosu.  

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że chciał tylko tak 

informacyjnie zapytać, czy Punkt Obsługi Inwestorów będą obsługiwać pracownicy 

wydziału edukacji i promocji, czy to będzie jakieś dodatkowe stanowisko utworzone.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie będzie żadnych stanowisk utworzonych - to są stanowiska, które bezpośrednio 

do tej pory zajmują się obsługą przedsiębiorców, czyli Wydział Architektury  

i Budownictwa, Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Wydział Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami i tutaj wsparciem jest również 

Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, pani Caban, jeżeli chodzi o promocję 

tego i umieszczanie wszelkich informacji. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu dopytał, czy jakaś osoba będzie 

za to odpowiedzialna? 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że nie 

będzie zatrudnionej żadnej dodatkowej osoby, w ramach swoich wykonywanych 

obowiązków. 
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Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu wyraził obawy, że to się wtedy 

rozmyje, jak nikt nie będzie odpowiadał za prowadzenie pewnych rzeczy,  

np. internetowych, czy wprowadzania danych do bazy, którą mamy, inwestorów. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że każdy będzie wprowadzał wedle swoich przydzielonych zadań, które też  

są w zakresie poszczególnych wydziałów. 

 

 

     Pkt 17 

Zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o realizacji zadań 

statutowych, dostępności i poziomie udzielanych świadczeń zdrowotnych  

w SP ZOZ za 2021 r. – temat sesyjny. 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu dołączył Pan Łukasz Dybka – członek 

Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana doktora 

Ordona z-cę dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. medycznych. 

Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych przedstawił przedmiotową sprawę. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wykonanie kontraktu w zasadzie wyniosło 92, a nie 82. 

 Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  odpowiedział, że ryczałt wyniósł 92, bo ambulatoryjna opieka  

to jest co innego już, to łącznie ryczałt 92%. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu zapytał, czy opieka covidowa 

finansowo chyba nie za dobrze wpływała na szpital. Dodał, że ma informację,  

że od 14. marca jest likwidacja 25. łóżek obserwacyjno-zakaźnych covidowych  
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w Wieluniu, więc zapytał, czy to w zasadzie będą wszystkie łóżka zlikwidowane,  

jak to ma wyglądać, bo taka informacja ukazała się 14. marca? 

Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  powiedział, że jeżeli chodzi o utrzymanie oddziału covidowgo  

to były to pieniądze nie ryczałtowe, czyli były to pieniądze extra dla szpitala, a jeżeli 

chodzi o ilość łóżek, to w tym momencie są zlikwidowane łóżka na intensywnej 

terapii, których było 5, będą zlikwidowane łóżka od 14. marca, które są na oddziale 

covidowym obserwacyjno-zakaźne i w szpitalu zostanie jeszcze 6. łóżek 

obserwacyjnych na oddziałach szpitalnych, czyli na ten moment od 14. marca szpital 

będzie posiadał jeszcze 6. łóżek dla pacjentów z podejrzeniem zakażenia covid,  

one są rozdzielone, rozdysponowane także w każdym większym oddziale szpitalnym 

takie łóżko istnieje właśnie dla pacjenta, czyli na internie, na pulmonologii,  

na chirurgii, na ginekologii i położnictwie i na ortopedii po jednym łóżku mamy  

dla tych pacjentów. Dodał, że decyzja była podjęta dlatego, że ilość pacjentów 

zdecydowanie zmalała i założyli sobie próg, że jeśli będzie mniej niż 10. pacjentów 

na oddziale covid to nie ma sensu tego oddziału utrzymywać, bo to są duże koszty 

również osobowe utrzymywania takiego oddziału: lekarze, pielęgniarki - Ci ludzie  

są też wyrywani z innych oddziałów. W związku z tym, ponieważ ta liczba spadła 

poniżej 10. podjęli decyzję myśli, że słusznie, że oddział zamykają. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu dopytał, czy dobrze rozumie,  

że jest to z korzyścią dla nas, bo chyba jednak te covidowe pomimo tego, że było  

to poza ryczałtem, to ponosiliśmy tam straty, bo jak oglądał te wyliczenia, to byliśmy  

na minusie z tymi oddziałami covidowymi. 

Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  odpowiedział, że zasadniczo covid jest poza ryczałtem,  

jest to prawda, bo tych pacjentów było bardzo dużo covidowych, tutaj część tych 

kosztów została jakby przejęta z innych oddziałów, wtedy wychodzi to na minusie, 

jeżeli chodzi o covid, ale tutaj naprawdę mają bardzo dużo przychodów, a koszty, 

które były utrzymania oddziałów one częściowo też przychodziły z innych oddziałów, 

np. z interny o profilu kardiologicznym w związku z tym np. na tym oddziale mają 

ładne przychody, więc to się tak balansuje między oddziałami. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie udzielanych 

świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2021 r. – temat sesyjny 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 18 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z wykonania planu 

finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za 2021 r. – temat 

sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

doktorowi Ordonowi. 

Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  oddał głos głównej księgowej. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Alinę 

Piekarek – główną księgową SP ZOZ w Wieluniu i otworzył dyskusję. Udzielił głosu 

panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  zapytał, po co jest robiona 

zmiana planu na dzień 31. grudnia, skoro tę ostatnią robili we wrześniu jakąś korektę 

- czy to polega na tym, że wrzucamy do zmiany planu te wszystkie zmiany kontraktu 

z NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia), które przychodzą, bo tak w zasadzie  

we wrześniu to co robili, to jak się temu przypatrzył, to robili operację na wszystkich 

pośrednich składnikach kosztowych tak, żeby wyjść na taką samą stratę jaka była 

planowana w styczniu na przykład. Dziwi go takie niedoszacowanie pewnych rzeczy, 

to znaczy akurat patrzył na koszty obsługi finansowej, które na początku założyli  

1 450 000 zł mimo, że mają tam opisane, bo był w 2020 r. kredyt, wszystkie sprawy 

odsetkowe, ile będą płacić, że będą płacić od września, we wrześniu mieli korektę 

zmniejszającą, ale nadal było to niedoszacowanie i jeszcze w grudniu jeszcze raz 

dodatkowo korygowali koszty finansowe. Dlaczego jest takie niedoszacowanie tych 
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kosztów np. finansowych, bo innych to trudno mu powiedzieć, bo podejrzewa,  

że chodzi o przychody, które były korygowane aneksami umowy z NFZ 

prawdopodobnie. 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła,  

że dokładnie, po prostu dużo wzrosły im przychody i gdyby została z przychodami  

na takim samym poziomie jaki był, to wtedy koszty przekroczyłyby to 100%, dlatego 

jest ta korekta. Powiedziała, że dostali Państwo na pewno uzasadnienie do zmian  

w planie finansowym. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu wyraził opinię, że wyraźnie 

powinni pisać, nawet jak przy tym wykonaniu planu naprawczego, żeby podawać  

na samym początku, że dane, które są podane są według stanu księgowego  

na konkretny dzień, dlatego, że bierzemy teraz wykonanie planu finansowego, które 

mamy, a w planie naprawczym są jakieś inne zupełnie liczby, także nie ma sensu 

sobie tego porównywać, to taka uwaga na przyszłość. Wskazał, że są różnice  

np. pomiędzy programem naprawczym, a wykonaniem planu, który mamy.  

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że zawsze sporządzając sprawozdanie starają się podać jak najbardziej aktualne 

dane. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem 

przedmiotowego sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za 2021 r. – temat sesyjny (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 19 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z realizacji „Programu 

naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-2022” za okres VII-XII 2021 r.  

– temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do tego punktu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy pan dyrektor chciałaby coś 

dodać do tego punktu. Pan dyrektor Wojciech Ordon nie zabrał głosu. Zapytał, kto 

jest „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego  

SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-2022” za okres VII-XII 2021 r. – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 20 

Zapoznanie z pismem Zastępcy Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. lecznictwa  

o przekazaniu w późniejszym terminie informacji dotyczącej poziomu 

zobowiązań i należności (wymagalnych i niewymagalnych) w SP ZOZ  

w Wieluniu za styczeń 2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do tego punktu. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że pamięta,  

że zmieniali plan kont ze dwa lata temu, prowadzili pełną księgowość, teraz połączyli 

to się nazywało część białą z częścią szarą, ale rozumie, że kosztem części szarej 
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pewnie było, bo skoro pani główna księgowa Alina Piekarek musi dwa razy 

prowadzić księgowość, to pewnie Medica objęła księgowość i w związku z tym 

muszą prowadzić podwójne wyliczenia. Zapytał, czy tak to ma rozumieć.  

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że obecnie pracują w dwóch programach. 

Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  potwierdził, że dokładnie tak jest. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, czyli pomimo 

wcześniejszego dublowania, zmiany planu kont to teraz mają już plan kont 

zmieniony, ale znowu wprowadzają te dane do Medica i znowu dublują wszystko. 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, 

że dokładnie, muszą robić w dwóch systemach, bo żeby zacząć już pracę na jednym 

systemie, to któryś tam miesiąc musi być uzgodniony, żeby było wiadomo,  

że wszystko jest naliczane prawidłowo. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  powiedział, że rozumie,  

bo zdarzyło mu się w odległej przeszłości pracować przy wdrażaniu kilkunastu 

systemów. Dopytał, jak długo to potrwa jeszcze? 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odrzekła,  

że będzie chciała dać na początku tygodnia sprawozdanie, zastanawia się tylko nad 

formułą w jakiej to poda, bo w międzyczasie zmieniły się także wartości podane  

na koniec roku, to co podawała ostatnio, w zobowiązaniach, w należnościach  

na koniec roku, więc myśli, że da 2 sprawozdania: jedno to będzie korekta dotycząca 

2021 r. i potem odniesienie należności i zobowiązań to, co mamy na koniec stycznia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy to sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego, które omawiali jeszcze się zmieni.  

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że do sprawozdania z wykonania planu będzie po badaniu bilansu, a ona mówi teraz  

o tym sprawozdaniu zobowiązań i należności, które było dane na koniec roku. 

Dodała, że też zrobi korektę, żeby je uaktualnić.   

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zadał pytanie,  

czy to sprawozdanie na koniec roku będzie zmienione, ale to sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego to też będzie zmienione, czy nie.   



41 
 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odrzekła,  

że dopiero pójdzie korekta po badaniu bilansu, jak im biegły zatwierdzi bilans. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu rozumie, że to sprawozdanie, 

które jest teraz będą musieli uwzględnić w sprawozdaniu z wykonania budżetu  

za 2022 r., jako załącznik. Zapytał, czy ma przyjąć, to sprawozdanie, które omawiali 

2 punkty temu. 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że to sprawozdanie jest sporządzone zgodnie z ustawą i terminem ustawowym. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu  zapytał, czy dobrze rozumie,  

że to sprawozdanie, które teraz Zarząd przyjął może podłączyć do sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2021 r., tego ogólnego, który Zarząd przyjmuje  

do końca marca z wykazem mienia.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że pan 

skarbnik pyta, które sprawozdanie trzeba uwzględnić, bo teraz nie wie.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu uważa, że to sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego powinno być w miarę dokładne, jeżeli ono się 

zmieni, to co będziemy robili zmianę sprawozdania z wykonania budżetu ogólnego. 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że na ten moment nie, bo wszystkie dane są zgodne z tym co jest zawarte  

w sprawozdaniu na dany dzień, ale ona mówi typowo o sprawozdaniu z zobowiązań  

i należności, które było już wcześniej zdawane, a tutaj są już uaktualnione dane tylko, 

żeby Państwo mieli odniesienie do tych sprawozdań miesięcznych, o tym mówiła. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy dobrze rozumie,  

że to sprawozdanie jest prawidłowe i przyjmują to sprawozdanie prawidłowe, to które 

było przyjęte 2 punkty temu, bo jest to dla niego ważne. Dopytał również na jaki 

program przechodzą? 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że teraz mają Infomedica, a wcześniej Kamsoft.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy jest to jakiś 

sprawdzony program przez inne szpitale. 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że szpital pracuje na tym programie, bo tutaj głównie chodzi o połączenie danych  

z części białej z częścią szarą, jest też zgodny ze standardami nowego rachunku 

kosztów. 
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Pan Wojciech Ordon - zastępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. medycznych  dodał, że program AMMS, bo to jest jakby wszystko w pakiecie 

AMMS, to jest bardzo popularne oprogramowanie w bardzo wielu szpitalach  

w województwie: ma to Kopernik, ma Sieradz, we Wrocławiu kilka szpitali klinicznych 

to ma, także jest to jedna z trzech największych firm produkujących oprogramowanie 

dla branży medycznej. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu podziękował, bo o to mu 

chodziło, bo to oprogramowanie Kamsoft nie podoba mu się. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu zapytał, czy to jest związane  

z tym, co mają w sprawozdaniu z wykonania inwestycji, tj. wymiana informatycznego 

systemu - to tutaj jest ta wymiana, czy to jeszcze jest coś innego? 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że nie, to jest w tym sprawozdaniu z wykonania inwestycji. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu zapytał, czy tutaj jest i ten 

system księgowy, i ewentualnie ta dokumentacja medyczna. To wszystko jest w tym 

programie, czy to jeszcze wcześniej było? 

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że wszystko w tym, to jest w pozycji nr 3. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu potwierdził i zauważył, że więcej 

zapłacili, dotacja była mniejsza, niż zakładano.  

Pani Alina Piekarek - główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła,  

że to wszystko jest jeszcze w trybie rozliczania, jeszcze spodziewają się refundacji  

z tego tytułu, częściowo zaliczkę,  a częściowo na koniec rozliczenia projektu mają 

dostać refundację, a musieli w projekt włożyć własne środki.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zakończył dyskusję. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotowym pismem.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Zastępcy Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu ds. lecznictwa o przekazaniu w późniejszym terminie informacji 

dotyczącej poziomu zobowiązań i należności (wymagalnych i niewymagalnych)  

w SP ZOZ w Wieluniu za styczeń 2022 r.  

 Pismo stanowi załącznik do protokołu.  



43 
 

 

 

     Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

pracownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu do pełnienia obowiązków Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy są jakieś pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr  821/22 w sprawie wyznaczenia pracownika Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu do pełnienia obowiązków Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (wyznacza się Panią Annę Freus  

do pełnienia obowiązków Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu od dnia 14.03.2022 r. do czasu wyłonienia Dyrektora  

w drodze konkursu) (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba).  

Uchwała Nr 821/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 roku. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy są jakieś pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Przeszedł, więc do przegłosowania uchwały. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 822/22 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w obszarze aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym  

i prozdrowotnym w 2022 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Krzysztof Dziuba).          

 Uchwała Nr 822/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zamianę niezabudowanych nieruchomości gruntowych – dot. wniosku 

Wspólnoty Mieszkaniowej Sieradzka 56 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych położonych w Wieluniu  

przy ul. Sieradzkiej 56. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Justynę Kałuziak z-cę naczelnika wydziału geodezji. Powiedział, że tę sprawę 

omawiali dwa lata temu, może półtora roku temu i w tamtym momencie nie było 

możliwości dokonania tego podziału nieruchomości, czy dokonania tej zamiany, jeśli 

dobrze mówi. W tej chwili został zmieniony plan przestrzennego zagospodarowania 

gminy Wieluń w tym obszarze, że taka zamiana jest możliwa. Udzielił głosu pani 

naczelnik.  

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że wczoraj nawet 

zrobił tam wizję lokalną. Zapytał, czy parking, który tam jest przynosi nam jakieś 

korzyści, czy to jest tylko wynajęte przez wspólnotę i ktoś inny z tego czerpie 
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korzyści. Zasugerował, że gdyby mieli to nie wie, czy tam nie będzie zajęta część 

parkingu przez tę część, na której ustalają służebność, bo nie wie, czy tam 

wymieścimy się między biurowcem z tą drogą dojazdową. 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie wie 

tego, gdzie idą te dochody, bo pewnie to wynajmuje wspólnota, może sprawdzić  

ten temat, bo to jest przecież do ustalenia. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu wtrącił, że to nie jest 

wspólnoty. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu odrzekł, że pyta tylko  

z ciekawości, czy mamy jakieś korzyści z tego parkingu, czy nie, bo jakby tam coś 

stracili to szkoda, ale jeżeli to nie ma wpływu. 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że oczywiście kwestia tego, czy mamy dochody, czy nie jest do ustalenia, ale tam nic 

nie stracimy w tym sensie, że tamten teren ma być wykostkowany, więc on się 

będzie już odróżniał od naszego, choćby ze względu na świeżość tej kostki, ale tam 

cały czas powiat będzie miał służebność przejazdu i przechodu, czyli ta działka  

nie będzie w żaden sposób ogrodzona, zablokowana, ona będzie nadal tak 

dostępna. Dodała, że poza tym nie wie też, czy ten podział tam to nie będzie 

wchodził na pas zieleni, który tam jest. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu zapytał, czy to będzie taka 

ogólna służebność, z ich pasa do naszego i odwrotnie? 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to będzie 

polegało na tym, że przed tym budynkiem to jest nasze, my to oddamy tej pani,  

ale ta pani da nam służebność, więc powiat szeroko rozumiany, cała wspólnota 

mieszkaniowa będzie mogła w każdej chwili tam przyjeżdżać i korzystać z tego.  

Ta służebność będzie wpisana w księdze wieczystej, więc to prawo będzie 

zabezpieczone. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dodał, że głównie chodzi tam 

o drogę przeciwpożarową. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jest  
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to główny cel tego działania, że akurat tutaj wnioskodawcą jest jedna pani, ona 

przychodzi do wspólnoty i prosi o to, ale dzięki temu, zarówno ona uzyska drogę 

przeciwpożarową i spełni przepisy przeciwpożarowe, jak i jest to dla nas korzystne, 

bo za naszym budynkiem  wspólnoty z tyłu też nie spełniamy tych przepisów i dzięki 

tej zamianie też powiat między innymi na tym korzysta, wspólnota cała, uzyskując 

spełnienie przepisów p.poż., na które zarządca często zwracał uwagę, że przy 

wymianie okien tam zawsze strażacy mają z tym problem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził słowa 

pani naczelnik, że są to korzyści obustronne, jako powiat mamy zabezpieczenie 

przeciwpożarowe, jako wspólnota spełniamy te wymogi, o których mówiła pani 

naczelnik. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że tam jest 

problem z wymianą okien, z takimi rzeczami i dodatkowe korzyści to jest docieplenie 

tego budynku z tamtej elewacji na tym łączniku zlikwidowanym, budowa tej rampy, 

służebność i utwardzenie przejazdu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i zasugerował, że pewnie będzie pytał, ile to będzie kosztować. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że zamiana  

ma odbyć się bez dopłat, więc nic to ma nie kosztować wspólnotę, tak jest zapisane 

w uchwale, że zamiana ma odbywać się bez dopłat.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zadał pytanie, bo ta działka 

oznaczona na niebiesko ma być zamieniona na tę oznaczoną na żółto i na tej 

niebieskiej oni na pewno mieli jakieś ograniczone prawa, ponieważ jest  

ta służebność, a czy na tej żółtej też będzie jakieś ograniczenie, czy to będzie 

własność wspólnoty? 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że to będzie czysta własność wspólnoty. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopytał, czy nie ma tam 

dodatkowych jakichkolwiek innych praw.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że będzie  
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to własność wspólnoty, więc żadnych ograniczeń na tej działce nie ma, z przodu 

jakby pozbywamy się prawa, ale zyskujemy służebność przejazdu i przechodu, więc 

jak mówi będziemy korzystać w sposób nieograniczony od strony parkingu, przy 

czym tam jest szeroki pas zieleni, więc w sumie w terenie nie wie, gdzie dokładnie 

będzie ten podział, czy on w ogóle będzie wchodził na teren parkingu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przechodzi do podjęcia uchwały. Podsumował, że będzie to korzystne dla obu 

stron i jako członek wspólnoty mieszkaniowej przy tym obiekcie korzystają. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że muszą 

pamiętać o tym, że nasz głos jest jednym z wielu, bo Zarząd podejmując uchwałę 

bierze udział w głosowaniu wspólnoty. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  poprosił o podanie, 

jaką część udziałów mamy w tej wspólnocie. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że mniejszą 

połowę działki, tj. 1959/403 349, więc to jest mniej niż  połowa tego budynku.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu   zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 823/22 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 823/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu skierował pytanie do pani 

naczelnik, jak można teraz te węższe działki dzielić poniżej 10 m, co zostało 

uchylone, to czy może u tych dwóch braci, którymi ciągle się zajmujemy nie dałoby 

rady z tego skorzystać? 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to nie 

dotyczy tego obrębu. 
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Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła, że to nie 

dotyczy tego obrębu i tak, jak jest plan miasta podzielony na poszczególne wersje 

planu tego dotyczą te zmiany.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dodał, że myślał, że jest to jakiś 

ogólny przepis. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie. 

Dotyczy to konkretnej wersji planu. 

 

 

     Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia stawki 

czynszu najmu lokali mieszkalnych - dot. ustalenia stawki czynszu najmu  

za 1m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego położonego na terenie 

gminy Mokrsko. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprawił tytuł punktu 

24, który brzmi: Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

stawki czynszu najmu lokali mieszkalnych - dot. ustalenia stawki czynszu najmu  

za 1m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego położonego na terenie gminy 

Mokrsko. Zaznaczył, że na samym wstępnie powinien to powiedzieć, czyli zmiana 

dotyczy zmiany słowa „stawek” na „stawkę”. Zapytał, czy pani naczelnik chciałaby 

coś w tym temacie powiedzieć. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała,  

że po słusznych uwagach pana Wojcieszaka, poprawiły tę uchwałę, więc jest  

w poprawnej formie przedłożona. Jako wydział pozostawili do decyzji Zarządu 

kwestię, jaka to będzie stawka, bo tak naprawdę to tylko od Zarządu zależy, to jest 

dowolne. Następnie przedstawiła przedmiotowy zakres uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Czy zostawiamy tę stawkę, czy podwyższamy? 
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Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że wydaje mu się,  

że skoro było przyjęte do 2,38 zł ten maksymalny, który mamy tam teraz w Mokrsku, 

a w nowej umowie mamy ten zapis o aktualizacji, o wskaźnik wzrostu cen towarów  

i usług, który mamy zapisany w § 5, więc myśli, że tutaj mamy tę możliwość 

podwyższania w związku z inflacją tej stawki cały czas. Zapytał, czy skoro 

przyjmiemy ten maksymalny, który jest dla gminy Mokrsko na tę chwilę, to czy można 

zastosować potem, np. w przyszłym roku będziemy mieli inflację – wzrost cen i usług 

10 %, to i tak nie możemy podwyższyć więcej niż na tę chwilę jest w gminie Mokrsko, 

prawda? 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że jeżeli teraz 

podejmą uchwałę, która będzie identyczna z Mokrskiem, bądź przewyższająca,  

to będzie to wyznacznik, który stosować musi pani dyrektor przy zawieraniu 

kolejnego aneksu do umowy. Powiedziała, że w umowie z 1992 r. nie ma mowy  

o żadnej waloryzacji, zmieniana jest tylko aneksami, a w aneksach też nie ma tego 

zastrzeżenia o podwyższaniu czynszu. Dodała, że jedynie, co będzie dla pani 

dyrektor obligatoryjnie wynikało z naszej uchwały, więc jeżeli uchwałę podejmą  

na tym samym poziomie, to ona nie będzie zmieniała dzisiaj tej stawki, tak jak ma 

zawarty aneks na 2,38 zł netto, to tak pozostanie to i dopiero jak się pojawi nowy 

wskaźnik opublikowany przez prezesa GUS-u, to dopiero zmieni. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy jak będzie 10% 

inflacji i 2,38 zł, to tam powiedzmy niecałe 24 grosze dojdzie i wtedy my chcemy 

zastosować stawkę np. 2,82 zł, bo będziemy zobligowani tym wzrostem cen, 

natomiast gmina Mokrsko nie podniesie w tym czasie? 

  Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie 

musimy przejmować się w ogóle gminą Mokrsko - gminę Mokrsko stosują tylko 

dlatego, że Zarząd Powiatu w 2001/2002 roku podjął taką uchwałę, że ogólnie wtedy 

były swoje stawki, ale jeżeli tych stawek by nie było, to jest taki zapis w jednej  

z uchwał Zarządu, że stosują stawki zarządów czy wójtów w zarządzeniach  z terenu 

sąsiednich gmin. Mają taki ogólny zapis do ustalania stawek, ale on ma 

zastosowanie wówczas, kiedy nie mają bardziej szczegółowego dokumentu,  

który właśnie dzisiaj tutaj aktualizują.  
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dopytał, czy to 2,38 zł do niczego 

na dzień dzisiejszy nie zobowiązuje? 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że nie,  

że w ogóle nie musimy zwracać na to uwagi, możemy sobie tutaj wymyślić kwotę  

3 zł, 3,50 zł, dowolną kwotę, jaką Zarząd uzna za stosowną. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że 10%,  

z tego 2,38 zł to wynosi 24 grosze więcej. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaproponował zrównać  

do poziomu najniższej gminy, która ma najmniej ta sąsiednia i zrobić tak samo. 

Powiedział, żeby zrobić to raz, a konkretnie, a nie co chwila będziemy później 

zmieniać, inflacja mocno pędzi, więc żeby co roku nie podnosić, to sądzi, że jak  

w Skomlinie jest 3,30 zł to podobną stawkę ustalić w Mokrsku, we własnym tym 

Domu i to byłoby naprawdę rozsądne i nieprzekraczające możliwości finansowych tej 

osoby wynajmującej. Dodał, że myśli, że to jest takie logiczne. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dobrze 

rozumie, że stawka zaproponowana przez pana Dybkę to 3,30 zł? Powiedział,  

że za chwilę udzieli głosu panu skarbnikowi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że taka jest 

w Skomlinie. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopytał, ile tam jest metrów 

kwadratowych? 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że 56,40m2. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu wyliczył, że skoro stawka jest 

3,30 zł, to by wynosiło 185 zł na miesiąc. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zauważyła, że to będzie 

niecałe 50 zł więcej niż płaci dziś oczywiście netto. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że stawka czynszu 

to jest raczej zgoda na zwolnienie z podatku VAT. 
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Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że te stawki 

są stawkami netto. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu potwierdził, że są stawkami 

netto, ale stawka czynszu na najem mieszkalny jest, o ile dobrze pamięta, zwolniona 

z podatku VAT, więc są to czyste pieniądze, nie ma tam VAT-u, czyli mieszkaniec  

nie będzie płacił VAT-u. Zapytał, czy dobrze pamięta, że stawka czynszu za wynajem 

jest zwolniona z podatku VAT. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jest tam 

taki zapis w uchwale, że jeśli jest zwolniona to jest zwolniona, jeżeli to wynika  

z przepisów prawa. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że tak jak 

zaproponował pan radny Łukasz Dybka 3,30 zł ta stawka wynajmu mieszkania 

pięćdziesięcio metrowego, czyli dosyć sporego mieszkania wyniesie 185 zł bez 

mediów oczywiście. Dodał, że jak było 2,38 zł, to wynosiło to 119 zł. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że 134 zł,  

tak wyczytała z aneksu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest  

to nieistotne. Padła propozycja 3,30 zł. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem takiej stawki. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami nadmieniła, że 134 zł 

płaciła teraz, 190 zł płaciłaby po tej stawce, np. 3,30 zł, więc to jest 50 zł wzrostu, 

więc chyba jest to do udźwignięcia, bo z tych ostatnich aneksów nie wynika, żeby 

miała zmianę czynszu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu powtórzył, że padła propozycja 

pana Łukasza Dybki dot. stawki w wysokości 3,30 zł. Zapytał kto jest „za” przyjęciem 

takiej stawki.  

 

 

 

 



52 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) ustalił stawkę 

czynszu najmu za 1m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego położonego  

na terenie gminy Mokrsko w wysokości 3,30zł/m2. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 824/22 w sprawie ustalenia stawki czynszu najmu lokali mieszkalnych (głosowało 

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 Uchwała Nr 824/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

     Pkt 25 

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na pismo radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu Pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania projektu 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska  

- kontynuacja sprawy z CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

14.01.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

kierownik Alicję Krzemień i pana Macieja Brysia z-cę naczelnika wydziału 

komunikacji. Zapytał, czy ktoś chciałby coś dodać i czy wszyscy akceptują projekt 

odpowiedzi. Nikt się nie sprzeciwił.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zaakceptował projekt odpowiedzi na pismo 

radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania 

projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów,  

ul. Wieluńska - kontynuacja sprawy z CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 14.01.2022 r.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 26 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Józefa Kowala  

w sprawie rozszerzenia zakresu przebudowy drogi powiatowej Nr 4518E 

Olewin-Przycłapy w kierunku Olewina do DW nr 488, złożonego na XXIX 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 17.02.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos pani 

kierownik Alicji Krzemień. 

 Pani Alicja Krzemień- kierownik PZD w Wieluniu przedstawiła 

przedmiotowy zakres sprawy. Decyzja należy do Zarządu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że każdy 

kilometr drogi jest ważny, ale ze względu na to, że jest sytuacja taka, a nie inna,  

zarówno z budżetem, jak i z różnymi sytuacjami, które się dzieją trudno jest 

odpowiedzieć na tak, a później przy tych problemach, które mamy tutaj dodając,  

że pan Dybka chciał coś powiedzieć.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu wtrącił, że można dodać 

jeszcze problemy inflacyjne, czyli wzrost kosztów i galopującą inflację,  

że nie jesteśmy w stanie przewidzieć, w którym kierunku te inwestycje podążą.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nie wiadomo,  

co będzie z wnioskami dot. naboru na Polski Ład, bo takie informacje między 

kulisowe napływają, ale nie wiadomo, czy nie będzie wstrzymany ten Polski Ład  

ze względu na ogromne koszty budżetu państwa na utrzymanie uchodźców.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaproponował, żeby na razie 

napisać, że w zawieszeniu, w tej chwili trudno jest ocenić możliwości budżetowe. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu potwierdził i kontynuował,  

że rozpatrują taką możliwość, ale w tej chwili trudno jest ocenić możliwości 

budżetowe ze względu na sytuację ogólnoświatową, jak i również wykonywanie wielu 

inwestycji drogowych w tym roku budżetowym. Powiedział, że tak by to tutaj 

zakończył i zadał pytanie pani Krzemień o sprawy bieżące, co się dzieje, bo wie,  

że jest pewien niepokój, bo ceny paliwa rosną, a co będzie z przetargami na te drogi, 

które są z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych? Czy spodziewa się 

wzrostu cen, bo jak widzi 8 zł za olej napędowy, to myśli o inwestycjach i czy nie 

muszą też zwiększać środków ewentualnych na wkład, a co z bieżącymi remontami, 

bo to przecież i emulsja, a przełomy też są na drogach. Dodał, że nie wie, czy się  

to emulsją zalepi. Poprosił o wypowiedź na temat obecnej sytuacji finansowej,  

i możliwości zabezpieczenia, i prawidłowego utrzymania dróg przez Powiatowy 

Zarząd Dróg. 

 Pani Alicja Krzemień- kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że właśnie 

w tej kwestii chciała się zwrócić do Zarządu. Chce poinformować i pójdzie też takie 

pismo do Zarządu, że proszą o zwiększenie ich planu wydatków na bieżące 

utrzymanie. Powiedziała, że ogłosili zapytanie cenowe na początku stycznia  

na zakup emulsji i wykonawca nie podpisał tej umowy, cena była bardzo korzystna 

dla nas i teraz ogłosili drugi raz i cena ze stycznia, co była 1300zł/t za emulsję teraz 

wzrosła do 3500zł/t, więc tutaj na samą emulsję brakuje około 120 000 zł. Następnie 

musi jeszcze dokupić masę na zimno, bo w tym roku wykorzystali 75,5t masy  

na zimno na te remonty dróg i nie widać końca, ciągle powstają te ubytki, mieszkańcy 

wydzwaniają i dopominają się odszkodowań, także myśli, że na ten paragraf 4210, 

napisze takie pismo do Zarządu, że potrzebuje mieć gdzieś około 150 000zł.  

To co pan starosta nadmienił, że powstaje bardzo dużo przełomów po okresie 

zimowym, jest taki przełom na tej drodze z Wierzchlasa do Olewina, na Wygodzie,  

na Wrońsku, w Łagiewnikach przy cmentarzu, na Dąbrowie, na tym odcinku  

od Wiktorowa do Białej Parceli tam też są dwa przełomy i tutaj też by prosiła  

o zabezpieczenie 150 000 zł na te remonty. Kontynuowała, że to by trzeba było 

sfrezować, wybrać, położyć nową podbudowę i położyć na to przynajmniej 6 cm 

masy, spryskać to emulsją asfaltową, też szwy poprzeczne i podłużne, więc by tutaj 
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robili nie takie duże połacie tego tylko takie łaty w tych najbardziej newralgicznych 

miejscach . 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dobrze 

rozumie, że jest takie zagrożenie, że jeżeli tych środków nie będzie, żeby w stopniu 

zadowalającym utrzymać te drogi - bieżące utrzymanie dróg, bo to skutkuje 

sprawami, można powiedzieć, że i postępowaniem sądowym, jeżeli odszkodowania 

ktoś nie dostanie, a będzie przełom i odpukać ktoś ulegnie wypadkowi, to czyli może 

się nawet starać o odszkodowanie od zarządcy drogi, tak? Bo nie zna specyfikacji jak 

był przetarg ogłaszany na ubezpieczenie dróg, ale to jest tam chyba tylko takie 

uszkodzenie pojazdu z tego, co wie, a nie jeżeli chodzi o zdrowie i życie użytkownika 

tej drogi. Podkreślił, że myśli, że takie zagrożenie może się pojawić. 

 Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że w ubezpieczeniu na drogi jest cywilna odpowiedzialność, ale jak ktoś wystąpi  

na drogę sądową o odpowiedzialność, to wtedy może być różnie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, że i tak 

trzeba robić te przełomy tylko kwestia jaką metodą i czy może własnymi środkami. 

Dodał, że niektóre dziury i te przełomy można by wybrać własnymi środkami, 

podłożyć tam kruszywo i zimną masą, żebyśmy to sami wykonali tylko z tego, co się 

orientuje, to jest problem z zagęszczarką, że jej nie mamy. To trzeba wynająć i jakoś 

to zawibrować i samemu próbować zrobić te przełomy, ale myśli, że część tych dziur 

i przełomów można zrobić w ramach tych naszych dróg, które będą robione. 

Zasugerował, że muszą wystosować takie twarde stanowisko do tych wykonawców  

i z nimi porozmawiać, żeby jednak to wykonali. Wie, że koszty teraz wzrosły,  

ale wydaje mu się, że powoli cena oleju napędowego trochę spadła, ceny  

na giełdach też już spadają, jest ta interwencja rządu i innych, więc myśli, że to jest 

kwestia dwóch, trzech tygodni i te ceny może trochę odpuszczą w dół. Przypomniał, 

że muszą mieć twarde stanowisko do tych wykonawców też i w ramach tych robót, 

żeby to wykonali. Dodał, że na pewno trochę pomoże też, żebyśmy nie wykładali 

własnych pieniędzy i naprawdę prośmy, rozmawiajmy z tymi wykonawcami, żeby 

robili te drogi, które muszą teraz robić. Ma taką prośbę do pani kierownik, żeby 

twardo tego stanowiska pilnowała, tych zobowiązań, tych wykonawców, czy odnośnie 

tego Wróblewa, żeby oni to robili jak najszybciej, żeby teraz to wykonali, żeby  
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nie narzekali, że jest bardzo drogo - nie wiadomo, czy nie będzie jesienią jeszcze 

drożej. Jeszcze raz dodał, żebyśmy robili sami te przełomy na Wygodzie, to przecież 

wystarczy wybrać te 10 cm, czy 15 cm nawet, czy zrobić nawet większą podbudowę, 

czy 20 cm, wsypać tego kamienia i masą na zimno niech nasi pracownicy to zalepią  

i wibratorem zagęścić mocno, i może jakiś rok wytrzyma. 

 Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że jeśli 

chodzi o wykonawców, to rozmawiali z wykonawcą na temat tych nakładek, które 

mają położyć na tych drogach, więc wykonawca w tej chwili powiedział, że on się nie 

zgadza na położenie tych nakładek, poczeka na zniżkę cen, bo w tej chwili 

powiedział, że nie jest w stanie zrobić za te pieniądze, które wygrał przetarg, bo to 

jest raczej niemożliwe. Jeśli chodzi o wykonanie tych przełomów siłami własnymi to, 

co mogą to zrobią nawet, jeżeli już później ruszą z tą emulsją, ale powiedziała,  

że pieniądze na emulsje i tak musi mieć, bo mają tyle telefonów odnośnie tych 

ubytków, że tego wszystkiego nie zrobią tymi nakładkami, które mają. Dodała, że jest 

taki duży przełom tam gdzie jest bardzo duży ruch to nic to nie da, będą musieli 

wtedy porozmawiać z wykonawcą. Uznała, że jakby miała trochę zwiększone środki 

wtedy będą rozmawiać i wspólnie ustalą gdzie, który przełom wykonają sami, a który 

będą musieli zlecić, dokąd nie złożą następnych wniosków na remonty tych dróg. 

Dodała tę drogę z Osjakowa na Gabrielów już w tym roku trzykrotnie łatali i poprosiła, 

aby przejechać się i zobaczyć jakie tam są ubytki. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że na Wygodzie to jest konieczne, tam sami nie dają rady, trzeba to zrobić, tam jest 

30/40cm ubytku, załamania, tam wyrzuca samochody i na pewno swoimi środkami 

nie zrobią, bo to przy takiej głębokości nawet zrobienie podłoża w tym miejscu  

to zagęszczarka tego nie zagęści, nie wie jaka by musiała być duża. Odrzekł,  

że to musi być walec wibracyjny, który musi to dobić dokładnie, żeby to już 

wytrzymało przynajmniej 5 lat, bo tam będzie ten most siadał, więc to będzie 

wszystko osiadać, to rury będą siadać co roku. Oddał głos panu Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaznaczył, że jeśli chodzi  

o Wygodę to jest bardzo skomplikowany charakter tej drogi i już wcześniej mówił,  

że ma ona bardzo słabą podbudowę i prosił, żeby wykonali z nadwyżki budżetowej 

projekt tego odcinka, żeby przeznaczyć pieniądze na projekt i zrobili, wykonali  

tę drogę wraz z podłożem i ten przepust na kanale Toplinka i później dalsze brzegi 

tej drogi bardzo siadły, bo nie ma podbudowy tej drogi. Wnioskuje o to,  
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żeby z nadwyżki budżetowej  przeznaczyli pieniądze na projekt, a teraz robili to tak 

„aby-aby”, bo koszt wykonania choćby przez jakąś tam firmę tego pasa, który się tam 

zapadł, to będą naprawdę ogromne koszty, bo to nie jest tam 20 m tylko z jednej 

strony ze 100 m, z drugiej strony jak nie więcej niż 100 m, to wychodzi już cały 

odcinek drogi, całą szerokością trzeba by zrobić, a trzeba by wymienić podbudowę, 

więc to wyjdą naprawdę bardzo, bardzo duże pieniądze. Zaproponował, żeby zrobić 

to na rok czy półtora, żeby to wytrzymało, a żeby robić projekt i w następnych 

naborach będzie trzeba tę drogę złożyć naprawdę, bo ona się rozlatuje cała,  

a co do tych kosztów, to myśli, że PZD ma jakieś tam drzewa do sprzedania,  

czy drewno z tych wichur, to niech to sprzedaje i jak najszybciej kupuje emulsję,  

bo cena naprawdę jest na razie nieciekawa. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu poprosił panią Krzemień  

o przygotowanie tego pisma, 21. marca jest kolejny Zarząd i będą wtedy podejmowali 

decyzję w tym temacie. Zamknął punkt.  

 

 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi  

na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Józefa Kowala w sprawie 

rozszerzenia zakresu przebudowy drogi powiatowej Nr 4518E Olewin-Przycłapy  

w kierunku Olewina do DW nr 488, złożonego na XXIX posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 17.02.2022 r. informującej,  

że Zarząd rozpatrzy taką możliwość, ale w tej chwili trudno ocenić możliwości 

budżetowe powiatu wieluńskiego ze względu na sytuację ogólnoświatową,  

jak również wykonywanie wielu inwestycji w tym roku budżetowym.   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Na CXXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu 

11. marca 2022 r. w trybie zdalnym, Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu złożył 

wniosek w sprawie przeznaczenia z nadwyżki budżetowej za 2021 r. środków  

na projekt dotyczący przebudowy drogi powiatowej Nr 4509E na odcinku Skomlin-
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Wichernik, Wichernik-Mątewki w związku z tragicznym stanem tej drogi oraz dużym 

natężeniem ruchu.  

 

     Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Konopnica. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Arletę 

Dobkowską naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa. Zapytał, czy chciałaby 

coś dodać do przedstawionego materiału, czy coś wyjaśnić. 

Pani Arleta Dobkowska - naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

omówiła krótko przedmiotowy zakres uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania do tego punktu. Nikt się nie zgłosił. Przeszedł, więc to głosowania „za” 

podjęciem uchwały Zarządu.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 825/22 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Konopnica (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).       

 Uchwała Nr 825/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 28 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2021. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu oddał głos panu skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że mógłby na ten 

temat dużo mówić.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu wtrącił, że nie, bo członkowie 

Zarządu są już przyzwyczajeni, że trzeba złożyć swój podpis na tym dokumencie. 

Kontynuował, że błędów chyba pan Henryk Wojcieszak nie zauważył takich 

pisarskich, bo jeżeli się zdarzy, to pisarski błąd, sumy się zgadzają także chyba  

nie będzie tutaj żadnych uwag. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu uznał, że konta są dobrze 

podsumowane. Zadał tylko pytanie, czy dobrze rozumie, że mają elektronicznie, 

podejść i podpisać.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że nie dzisiaj, 

żeby razem już podpisać uchwałę Zarządu, czyli w przyszłym tygodniu, jakoś  

na początku, bo uchwały Zarządu też muszą być przygotowane. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że dobrze, numery 

muszą być nadane. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu skierował pytanie  

do pana skarbnika, każdy z członków Zarząd podpisywał, tak się zdarzało  

w poprzednich latach, że nie w jednym dniu się wszyscy schodzili, tylko jak komu 

pasowało.   

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, nie musi 

być podpisane jednocześnie wszystko. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszyscy są poinformowani. 

 

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu został poinformowany o czynności związanej  

z podpisaniem bilansu z wykonania budżetu powiatu za rok 2021.  

Bilans stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotowy zakres 

uchwały z punktu 29 i 30. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Przeszedł, więc do głosowania „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 826/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba) .  

Uchwała Nr 826/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 W zdalnym posiedzeniu Zarządu nie bierze udziału Pan Jakub Jurdziński  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym. 

   

     Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał pana skarbnika,  

czy już wszystko omówił. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że omówił to przed 

chwileczką. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 827/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński i Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 827/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu bierze udział Pan Jakub Jurdziński  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

   

 

     Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w ramach otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w roku 2022.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

Małgorzata Zygmunt chciałaby coś dodać. Powiedział, że chyba nie ma tutaj czego 

dodawać, wszystko jest jasne. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że myśli, że jest to kolejny krok, który muszą 

zrealizować właśnie to zadanie publiczne w formie otwartych konkursów. Omówiła 

krótko przedmiotowy zakres uchwały. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 828/22 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 
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Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022 (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).      

Uchwała Nr 828/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego  

w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie organizacji akcji pomocy  

w zdobyciu funduszy na pomoc dla uchodźców z Ukrainy przebywających  

na terenie powiatu wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że tak ja wcześniej 

zwracali się z wnioskiem do Fundacji o to, aby otworzyła takie konto  

do wykorzystania na cele pomocowe związane z napływającymi uchodźcami, którzy 

przebywają na terenie powiatu wieluńskiego, tak został sporządzony projekt 

porozumienia. Zadał pytanie, czy ktoś ma do tego porozumienia jakieś uwagi. Jeżeli 

nie, to bardzo by prosił o podjęcie uchwały w tym zakresie. Nikt nie zgłosił uwag, 

wobec tego przeszedł do głosowania „za” podjęciem uchwały.   

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 829/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Fundacją  

na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia wspólnych działań 

w zakresie organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy na pomoc dla uchodźców  

z Ukrainy przebywających na terenie powiatu wieluńskiego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 829/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 33 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku 

przez powiat wieluński w ramach konkursu „Nasze Ekologiczne Pracownie”, 

zorganizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi.   

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos panu 

skarbnikowi. Powiedział, że środki są zabezpieczone, z tego, co się dowiedział  

od pana skarbnika, że mogą być zabezpieczone, jeżeli ta dotacja zostanie 

przyznana, projekt przejdzie, to będą pieniądze zabezpieczone na wszystkie  

te projekty związane z pracownią ekologiczną. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że patrząc  

na te wnioski, jeżeli miałoby to wyglądać, że rzeczywiście po te 6 tys. zł mielibyśmy 

dodać z budżetu, zgadza się, że te pieniądze moglibyśmy po ogłoszeniu, bo nie chce 

mu się wierzyć, że wszystkie projekty przejdą, zabezpieczyć te środki później, skądś 

je zdjąć, ewentualnie z zaoszczędzonych pieniędzy uzupełnić tylko, czy dyrektorzy 

są w stanie obiecać, że ten wkład własny, to jest rzeczywiście 6 tys. zł, żeby się  

nie okazało później, że ten wkład własny to jest 40 tys. zł. Dodał, że ma prośbę  

do dyrektorów, którzy są odpowiedzialni, że jeżeli taka sytuacja wyjdzie to 40 tys. zł 

na pewno nie będziemy mieć, żeby sfinansować te pracownie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dobrze 

rozumie, że panu skarbnikowi chodzi o to, że jest składany wniosek do Funduszu  

i jeżeli w trakcie realizacji tego wniosku okaże się, że brakuje, w którymś projekcie  

12 tys. zł, bo chyba pamięta, że taki przypadek przerabiali, że coś takiego było, tak? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że przerabiali 

przypadek, że brakowało 40 tys. zł i jeszcze te 4 tys. zł jest gotowy przełknąć tylko, 

że jeśli określone jest 6 tys. zł wkładu własnego, żeby Zarząd nie był wprowadzany  

w błąd, żeby później nie wyszło, że czegoś nie policzyli, że tu trzeba zrobić remont 

sali, tu trzeba zrobić coś i wychodzą z tego większe sumy i na to pieniędzy nie ma, 

na ten wkład własny, który jest tutaj znajdą się środki, na więcej nie. 



64 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z powyższym ma pytanie do dyrektorów, bo rozumie, że może być różnica, bo jest 

inflacja i nie wiadomo o koszty inflacji, jeżeli to będzie rachunek, wkład własny licząc 

10% od 6 tys. zł, czy od 8 tys. zł to jest 800 zł, to on to rozumie pokrycie kosztów 

inflacji, ale jeżeli to jest suma, która nagle przekracza ten wkład własny, bo się 

później okaże, że to są środki niekwalifikowane i z tego projektu nie mogą być ujęte, 

to trzeba się poważnie zastanowić nad tym, bo tych pieniędzy nie będzie, a jeżeli 

tych pieniędzy nie będzie, to cały projekt upada. Dodał, że tak to wygląda i nie to,  

że straszą tylko dyrektorzy widzą co się dzieje ogólnie w kraju i na świecie, i tutaj 

trzeba to wziąć bardzo poważnie pod rozwagę, bo tych pieniędzy na pewno  

nie będzie, bo nie wiadomo ile im teraz wzrosną różne inwestycje, które już mamy 

zaplanowane i są one w trakcie realizacji i są to inwestycje na grube miliony i może 

być tu problem, że chcąc dokończyć te inwestycje, nie wyklucza i nie chce straszyć, 

ale nie wyklucza też, że któraś inwestycja np. drogowa zostanie przerwana, bo nie 

dojdą do porozumienia z wykonawcą, który się zobowiązał, może w każdej chwili 

rozwiązać umowę, bo woli zapłacić karę umowną niż tracić na każdym kilometrze 

drogi, czy czegokolwiek. Poprosił o wypowiedź Państwa dyrektorów, czy te szacunki 

są właściwe. 

Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

powiedział, że przedstawił szacunkowo kwoty, analizował również budżet szkoły, 

więc jego założenie jest takie, że jeżeli dostanie od Zarządu tę kwotę, o którą 

wnioskuje, tak jak pan skarbnik powiedział nie wstrzelimy się co do złotówki,  

ale po analizie budżetu na pewno nie będzie wnioskował już o żadne dalsze 

dofinansowywanie tego projektu, a jeżeli będzie jakiś poślizg to zrobił analizę  

i jest w stanie uzupełnić to z budżetu szkoły. Kontynuował, że na dzień dzisiejszy  

nie wstrzeli się, szacunki mają takie na dzień dzisiejszy, wykonawcy zaczynają się 

teraz niektórzy wycofywać, ceny rosną z dnia na dzień, a może się okazać akurat jak 

będzie realizacja projektu, że wykonawcy będą szukać pracy i ich ceny stanieją  

z racji tego, że ludzie z braku pieniędzy przestaną kupować. Ze swojej strony 

oczywiście jest tu do końca czerwca, ma powierzone, ale po analizie z panią, która 

też z nim to analizuje, jest w stanie później zabezpieczyć to z jego budżetu jakieś 

środki, gdyby te koszty wzrosły, w ramach realizacji tej sali. Wyraził opinię, że jest  

to bardzo dobra inwestycja i cieszy się bardzo, że zostanie, o ile pan skarbnik tak 

powiedział, ta kwota, o którą wnioskował, także z jego strony nie ma żadnego 
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zagrożenia dla budżetu powiatu, że będzie jakiś wniosek o dofinansowanie,  

czy przesunięcie jakiejś kolejnej puli na realizację tego projektu. Dodał, że uważa,  

że ten projekt jest bardzo mądrze zrobiony. Jeżeli przejdzie w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska będzie to super wyremontowana sala, ale z jego 

strony na pewno nie będzie wnioskowania o środki z budżetu powiatu wieluńskiego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i przeprosił, że zabiera głos, ale musi za 2 minuty połączyć się z wojewodą i musi 

ogłosić przerwę. Dodał, że do wiadomości dyrektorów szkół, który złożyli wnioski, 

dotarła taka informacja, że Zarząd wyraża zgodę w tej chwili, że jeżeli przyjdzie  

do podpisywania umów, to jeszcze raz będą weryfikować te wszystkie koszty,  

bo jeżeli nie podpiszą umowy to nie będzie pieniędzy, jeżeli się okaże, że nie będzie 

ich stać, a na ten moment jest nas stać. Zaproponował podjąć taką decyzję  

dla wszystkich wnioskodawców z naszych szkół, zgłaszamy te projekty  

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i w tym zakresie na ten moment 

te pieniądze mamy zabezpieczone w budżecie powiatu. Zapytał pana skarbnika,  

aby tylko powiedział tak, czy nie. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że ma teraz 

dylemat, bo w Zespole Szkół nr 3 widzi 25 tys. zł.   

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odrzekł, że to nic nowego, że pan skarbnik ma dylemat, bo zazwyczaj pan ma. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu  powiedział, że spojrzał sobie  

na te wkłady własne, które były po 6 tys. zł, a tutaj 25 tys. zł. 

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

wytłumaczył, że są to koszty niekwalifikowanie, których nie może zaliczyć  

do refundacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że rozumie  

i w Zespole Szkół nr 3 się jeszcze zastanowi. 

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

powtórzył, że są to koszty, które są niekwalifikowane. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że stoi przed 

dylematem innych szkół, które wykazują dotację podobną, a wkład własny dają  

6 tys. zł i 8 tys. zł, a tutaj nie dojrzał tej strony.  

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

zapytał, jak ma wykonać generalny remont sali, zakupując nowe ławki, nowe 
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krzesełka mając w budżecie szkoły 10 tys. zł na cały rok kalendarzowy, gdzie remont 

sali wyszedł mu tutaj 25 tys. zł, czyli te koszty niekwalifikowane, które nie może 

zaliczyć do budżetu. Tutaj ujął wymianę instalacji elektrycznej, oświetlenia, które  

są kosztami kwalifikowanymi i są ujęte do refundacji, natomiast te koszty, które 

przedstawił do starostwa są niekwalifikowane. Powiedział, że rozumie obawy pana 

skarbnika. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odrzekł, że mówią o 6 tys. zł,  

8 tys. zł udziału własnego. 

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

nie usłyszał. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powtórzył jeszcze raz. 

 Pan Mariusz Wróbel - p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że nie wie, co inne szkoły remontują - czy robią remont sufitu, ścian  

i podłogi, która w jego szkole też ma dziury i też jest niebezpieczeństwo dla uczniów,  

czy tylko inne szkoły malują ściany, a nie będzie robił remontu  

po to, żeby z Wojewódzkiego Funduszu pomalować tylko „na odwal się” ściany  

i za 2 lata przyjdzie do Zarządu i będzie prosił o pieniądze, bo farba odpada. Myśli, 

że jest to dobra inwestycja. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu skierował słowa do pana 

starosty, że jeżeli nie będą mieć środków, to są wnioski, bo czas jest niepewny, to po 

prostu tego zadania nie zrealizują.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

złożenie wszystkich wniosków, bo też nie wiadomo, czy przejdzie wniosek pana 

dyrektora Mariusza Wróbla z ZS nr 3, z II LO, itd., bo przypuszcza, że budżet 

państwa też musi szukać środków na przyjmowanie uchodźców, bo te pieniądze,  

7,5 mld zł muszą się skądś znaleźć i to nie jest takie proste i łatwe, także decyzja 

Zarządu jest taka, że wyraża zgodę na złożenie wniosków przez wszystkie szkoły, 

które złożyły takie wnioski, a jeżeli chodzi o wkład finansowy na ten moment to było 

tak zabezpieczone jak pan skarbnik powiedział, ale w momencie podpisywania umów 

będą wtedy jeszcze raz decydować o tym, jeżeli te wnioski wszystkie przejdą,  

czy nas stać na to, czy nie stać, ale taki wkład własny mogą zadeklarować,  

który do wniosku potrzeba zadeklarować. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na złożenie wniosków dyrektorów szkół, (tj. I LO im. T. Kościuszki w Wieluniu,  

II LO im. J. Korczaka w Wieluniu, ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu, ZS nr 3  

im. M. Kopernika w Wieluniu, Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach) w ramach konkursu „Nasze 

Ekologiczne Pracownie”, zorganizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi zaznaczając, że na chwilę obecną Zarząd 

Powiatu deklaruje wkład własny, natomiast w momencie podpisywania umów będzie 

jeszcze raz decydował, biorąc pod uwagę możliwości finansowe powiatu 

wieluńskiego  (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że musi ogłosić 

przerwę, ponieważ musi uczestniczyć w posiedzeniu sztabu kryzysowego. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu  

po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym – nieobecny Pan 

Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

 

 

Ad pkt 14  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wracają  

po przerwie do punktu 14, bo z tego co wie od pana starosty, inne zostały już 

wyczerpane. Przypomniał, że punktem 14 jest „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie powołania Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2027 - kontynuacja sprawy z CXXXI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.02.2022 r.”  Dodał, że przed chwilą z panem starostą 

ustalili rekomendowaną listę. Przeczytał, że na tej liście są: Pan Henryk Wojcieszak, 

Pani Emilia Łaniewska, Pan Krzysztof Owczarek, Pan Roman Burchaciński,  

Pan Tomasz Klimecki, Pan Paweł Rychlik, Pan Marian Kaczmarek, Pan Tomasz 
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Dawidziak, Pan Jacek Kaźmierczak, Pan Waldemar Borczyk i Pan Jakub Jurdziński. 

Dodał, że nie wie na jakiej liście kończyli, ale tutaj pan starosta wskazał, żeby 

zamienić Panią Wasińską na Pana Kaczmarka, tak to wygląda i taka jest 

zaproponowana lista. Powiedział, że nie słychać pana Wojcieszaka, jeżeli coś mówi. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że reszta zostaje tak, jak było tylko Pani Agnieszka Wasińska zostaje zamieniona  

na Pana Mariana Kaczmarka. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził. Zapytał,  

czy ktoś jeszcze zgłasza jakieś uwagi, czy mogą przejść do głosowania. Nikt się nie 

zgłosił. Przeszedł więc do głosowania „za” podjęciem uchwały z przeczytanym przed 

chwilą 11 osobowym składem. Zamknął punkt.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 819/22 w sprawie powołania Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2027 z  następującym składem: Pan Henryk Wojcieszak, 

Pani Emilia Łaniewska, Pan Krzysztof Owczarek, Pan Roman Burchaciński,  

Pan Tomasz Klimecki, Pan Paweł Rychlik, Pan Marian Kaczmarek, Pan Tomasz 

Dawidziak, Pan Jacek Kaźmierczak, Pan Waldemar Borczyk, Pan Jakub Jurdziński 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).   

 Uchwała Nr 819/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

     Pkt 34 

Sprawy bieżące. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że z tego,  

co wie to wszystkie sprawy bieżące zostały już wprowadzone pod obrady  

i przeprocedowane. 
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Pkt 35 

Wolne wnioski. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Jurdzińskiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma takie pytanie, 

bo był pan kurator, czy są jakieś plany, wytyczne odnośnie kształcenia dzieci,  

a mianowicie ma takie swoje spostrzeżenie, bo na razie te dzieci są umieszczane  

w różnych szkołach i w różnych klasach można powiedzieć na całym naszym terenie  

i wydaje mu się zasadne tworzenie takich oddziałów przygotowawczych i w ogóle 

tylko i wyłącznie językowych jakby osobnych. Wydaje mu się, że taki powinien być 

tok rozumowania. Zapytał, czy były takie rozmowy z panem kuratorem.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził, że były takie 

rozmowy i w zasadzie to, o czym mówi pan Jurdziński jest wpisane w większości  

w specustawie, oprócz tego wychodzą już rozporządzenia wykonawcze i tak  

to będzie wyglądało w większości, albo będą w mniejszych grupach, gdzie będzie 

więcej, to będą to większe grupy tych oddziałów przygotowawczych. Dodał, że takie 

są już przygotowane w Systemie Informacji Oświatowej, pod to jest przygotowywany, 

więc to będą zgłaszali wszyscy Ci uchodźcy i tak to pójdzie. Dopowiedział, że na ten 

moment w swoim zakresie również, nie czekając już na te przepisy,  

to przygotowujemy takie rozwiązania, że nawet Ci, którzy są w Załęczu  

to te dzieci, które będą zakwalifikowane do szkoły podstawowej, to będą jechać  

do Szkoły Podstawowej w Załęczu, dodając, że był tam i mają warunki, żeby nawet 

tę setkę uczniów przyjąć i to zrobią na takie oddziały przygotowawcze, starsze 

dzieciaki będziemy przywozić do Wielunia i będą mieć 4-5 godzin dziennie  

w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu, bo tam rano się nic nie dzieje, 

więc te sale będą wykorzystane na zajęcia przygotowania językowego, a później 

jeszcze na kilka godzin, na tę godzinkę czy dwie, żeby ich integrować, to będą się 

pojawiać w szkołach. Taki na ten moment jest nasz plan, oprócz tego jeszcze 

wczoraj rozmawiali z dyrektorami i też nasi nauczyciele, czy chętni uczniowie będą 

się pojawiać również w Załęczu, żeby się z tymi uchodźcami w jakiś sposób 

integrować, a przede wszystkim zajmować im trochę czas, żeby nie myśleli o tym 

wszystkim, co złego jest w ich kraju. Udzielił głosu panu Dybce.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby jakąś aktywizację 

sportową im zaproponować, może jakiś basen, może zajęcia na halach sportowych, 

na naszej hali, żeby ten czas im jakoś umilić. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że też o tym 

myślą i jest w kontakcie z WKS Wieluń, czy pojadą zrobić też tam pewne zajęcia  

do Załęcza, mają też zgodę pani dyrektor z Załęcza, żeby korzystać z hali z Załęcza, 

oprócz tego jest deklaracja Zespołu Szkół nr 1 – pani dyrektor wysyła tam wuefistów, 

którzy próbują tam jakieś zajęcia tworzyć. Dodał, że od poniedziałku już to powinno 

ruszyć tak konkretnie, z konkretnymi dniami, konkretnymi godzinami, plan dnia będą 

mieli naszykowany i ogłaszany, a jeszcze Stowarzyszenie „Razem” ze Skrzynna też 

się zadeklarowało, warsztaty plastyczne, jakieś tam techniczne trzy razy  

w tygodniu również będą tam dla nich prowadzić. Dodał, że gmina warsztaty 

językowe dla dorosłych uruchamia, jeśli będzie potrzeba, to my też będziemy takie 

warsztaty uruchamiać, ale na ten moment u starszych takiej motywacji nie widzi  

do nauki języka polskiego, dzieci chętnie, a starsi myślą o tym, żeby jak najszybciej 

wrócić na Ukrainę i niekoniecznie mają motywację do nauki języka polskiego. 

Zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania, wolne wnioski. Udzielił głosu Panu 

Henrykowi Wojcieszakowi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do Facebooka  

i do strony internetowej powiatu. Zapytał, czy są bez obsługi internetowej.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że zaraz 

poprosi pana naczelnika, są teraz dwa konkursy w wydziale edukacji, bo tam się 

zbiegło odejście emerytalne z tym odejściem i być może faktycznie jest dziura,  

ale zaraz jeszcze z panem naczelnikiem porozmawia, a dwa konkursy do wydziału 

są w trakcie, więc pewnie jakoś to powinno się udać w krótkim czasie załatać,  

ale oczywiście pan Henryk Wojcieszak ma rację, że tak nie może być, że nie ma 

informacji na naszych stronach. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest jedna 

sprawa, a jeszcze jedną chciał poruszyć, chodzi mu o ten Punkt Obsługi Inwestorów. 

Zapytał, czy nie można by było tutaj czegoś doprecyzować, bo rozumie, że obsługa 

strony internetowej jakoś się tam zacznie dziać, natomiast cała reszta, że zadania 

Punktu Obsługi Inwestorów to będą wykonywać poszczególne oddziały, a nikt tego 

nie będzie koordynował albo nie będzie miał w zakresie obowiązków, to znaczy,  

że tego nikt nie będzie robił, tak między nami mówiąc, bo przy rozmytej 
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odpowiedzialności nie ma odpowiedzialności nikogo. Druga sprawa, to czy nie 

przymierzamy się, chyba, że jest, a może nie wie o tym, jednolity tekst statutu,  

bo tam jak wchodzi to mamy zmiany do statutu na stronie internetowej,  

a jednolity tekst jest chyba z 2016, albo 2018 roku, a trochę tych zmian było,  

żeby o tym tak w międzyczasie myśleć, żeby nie zostawili tak tego. 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że też już 

zwracał na to uwagę, zarówno jeśli chodzi o statut, jak i regulamin organizacyjny 

starostwa, mówił pani sekretarz, żeby się tym tematem zajęła, pewnie znajdzie jakąś 

chwilę jak wróci po swojej nieobecności to też będą jej jeszcze o tym przypominać. 

Dodał, że jeśli chodzi o przedsiębiorców, to nie jest w temacie co z tym punktem,  

bo tutaj pan starosta to wziął na siebie, nie wie jak on to zorganizował, więc poprosi 

pana starostę, żeby się odniósł, bo naprawdę nie wie, jak on to zorganizował. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podziękował i powiedział,  

że do pana skarbnika nie ma pytań. Powiedział, że pan dyrektor, który dał największe 

koszty własne chyba najlepiej zrobił. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chciałby 

przeprosić za to, że nie zauważył tak dużej kwoty, to jest jego błąd i jeśliby chodziło  

o sprawę 6 tys. zł, czy 8 tys. zł dla każdej jednostki, to są w stanie to przełknąć, 

natomiast 25 tys. zł, to dla niego za duża kwota, nie zauważył tego i dlatego takie 

jego zachowanie. Uważa, że jest to za duża kwota.   

 

 

 

Treść wniosku złożonego przez Pana Łukasza Dybkę – członka Zarządu 

została ujęta w punkcie 26.  
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Pkt 36 

Zamknięcie CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXXIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


